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BEZMIALEM INTERNATIONAL CLINIC,



Değerli Okuyucularımız,

2017 yılını acısıyla tatlısıyla geride bırakmış bulunmaktayız. 

Arkada kalan her yıl bizler için birer tecrübeye dönüşmesi 

nedeniyle önemlidir. Ancak bu sayede geleceğe umutla bakabilir 

ve sağlam adımlar atabiliriz. Bu kapsamda 2017 yılı, Bezmiâlem 

olarak 7 yıl boyunca attığımız tohumların yeşerdiği bir yıl oldu. Tıp 

Fakültemiz ilk mezunlarını verirken sağlık alanına kazandırdığımız 

mezun öğrenci sayımız 1000’i aştı. Yine hastanelerimiz başarısını 

arttırmaya bu yıl da devam etti. Bu noktada özveriyle çalışan 

yöneticilerimize, akademisyenlerimize ve sağlık personelimize 

teşekkürü bir borç biliyoruz. 

Dergimizin yeni sayısıyla bir kez daha huzurunuzda olmanın 

mutluluğu içindeyiz.  Bu sayımızın özel dosyası Mehmet Akif 

Ersoy’dur. Her yerde, her zaman tekrarlanan bilgilerden çok, 

ailesinden birinin, torunu Selma Argon'un dilinden dedesi Akif'i 

dinlemek ve sizlerle paylaşmak istedik.

Geçtiğimiz aylarda Rektör Yardımcılığı görevini üstlenen Prof. 

Dr. Orhan Özturan Hocamızın Bezmiâlem’e ilişkin duygularını 

ve hedeflerini içeren bir röportaj hazırladık. Yazarlarımızın 

ve şairlerimizin tedavi gördükleri Hastanemize ve kurucusu 

Bezmiâlem Valide Sultan’a şükranlarını yansıttıkları eserlerini 

konu alan bir yazı kaleme aldık.  

Dragos Hastanemizde hizmete giren Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi ile 

Obezite Cerrahisi Merkezimizi tanıtmaya çalıştık. Hastanemizde 

uygulanan mitral kapak tamiri ve sağlıklı yaşamamıza yardımcı 

olan bitkisel ürünleri konu alan yazımızı ilgiyle okuyacaksınız. 

Ayrıca 2017-2018 Akademik Yılı Açılış Töreni, Önlük Giydirme 

Törenleri, II. Bezmiâlem Ortopedi Buluşması gibi etkinliklerimizi 

içeren haberler hazırladık. 

 2018 yılının hem Ülkemiz hem de her birimiz için sağlık, mutluluk 

ve huzurla geçmesi dileğiyle…

Saygılarımla…

Yrd. Doç. Dr. Mehmet Emin Agar 
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Milli şuurumuz ve İstiklal Marşımızın yazarı Mehmet 
Akif Ersoy, güzel ahlâkını, sarsılmaz karakterini, 
bitmez tükenmez azmini, vatanına milletine olan 
sevgisini son nefesine kadar hiç kaybetmeden 
sürdürmüştür. Her daim milletinin yanında olmaktan 
asla vazgeçmeyen Mehmet Akif Ersoy, sırf bu 
yüzden şimşekleri üzerine çekmiştir. Kimsenin adamı 
olmamıştır. O sadece Allah’ın ve milletin adamıdır. 
Safahat ile ülkesinin verdiği Balkan ve I. Cihan 
Harplerini destanlaştırmıştır. Ülkemize armağan ettiği 
İstiklâl Marşı ile gönüllerimizden hiç çıkmayacak olan 
Mehmet Akif Ersoy’u, hayatını, verdiği mücadeleyi, 
bağımsızlık tutkusunu, gönüllü sürgününü ve 81. ölüm 
yıldönümünde  torunu Selma 
Argon’dan dinledik. 

Dedenizi görmeden sevmek 
nasıl bir duygudur?
Bir insanı sevmek için 
görmek gerekmiyor. Benim 
en büyük keşke dediğim 
şey onu görebilmekti. Ablam 
çocukken görebilmiş. Bana da 
böylesi kısmetmiş. Dostlarının 
kitaplarından okuduğum, 
ailemizden dinlediğim kadarıyla 
onu tanıyabildim. Her şeyden 
önce benim için bir dede.  
Zaten dedem evde sürekli 
konuşuluyordu. Büyüyünce 
işin büyük tarafını anlıyorsunuz. Çocukken sizin için 
sadece dedenizdir. Doğal olarak insan dedesini 
görmek ister. En azından “dedem” diyerek sarılıp 
onun sıcaklığını duymak isterdim. Keşke bütün bunları 
dedemle yaşayabilseydim diyorum. Ablam, ‘ben 
dedemi gördüm ve bana bir şiiri var’ derdi. Ablamla 
aramızda 17 yaş fark vardı. Bana ikinci bir anne 

olmuştur. Sonra benim gönlümü alırdı ve seni görse 
daha güzelini yazardı derdi.

Size geçen özellikleri nelerdir?
Ailede herkes okumayı çok seviyor. Dedem de 
okuyan ve birkaç lisan bilen bir insandır. Bizim 
ailede herkes neredeyse iki lisan biliyor. Doğuştan 
lisana kabiliyetimiz var. Bunun dışında müziğe, yazı 
yazmaya, kitap okumaya ve bir de yürüyüşe çok 
meraklıyızdır. O hakikaten dededen gelen bir özellik 
diye düşünüyorum. Dayım ile Çubuklu’dan bir çıkar, 
resim çekerek Üsküdar’a kadar yürüdük. Babam da 
ömrünü Şark’ta geçirmiş, hep yürümüş bir insandır.

 
Dedenizin şair olduğunu 
ne zaman anladınız?
Ortaokul döneminde ne kadar 
önemli ve değerli bir insan 
olduğunu anladım. Çocukken 
büyükler, akrabalar, misafirler 
gelince ayrı odalarda otururduk. 
Büyüklerin konuşmalarını 
dinlemek için yanlarında 
bulunmazdık. O zaman öyle bir 
adet vardı ve iyi bir adetti. 

Aile olarak sanatçı bir 
yönünüz var değil mi?
Tahir dayım çok güzel el oymaları 
yapardı. Evinin döşemesini, 

dekorunu kendi hazırladı. Annem yastıkların üzerine 
yağlı boyalar yapardı. Annem evini süslemeye çalışan 
çok zevkli bir kadındı. Dayımın oğlu kara kalem çizerdi. 
Ablam akademi mezunuydu. Benim de resme çok 
yatkınlığım var ve halen resim ile ilgilenirim. 

İstiklâl Marşımızın yazarı ve milli şairimiz Mehmet Akif Ersoy, vatanı ve 
milletini o kadar çok seviyor ki ona zarar gelmemesi için kendi kendini 
11 yıl sürgün ediyor.  

DEDEMİN GÖNLÜ 
KIRIK GİTTİ

Röportaj: Av. Ali Cahit Polat



BezmiâlemAktüel 2018   /   9

Ailenizde veterinerliğe ve tıbba yatkın bir taraf da 
var değil mi? 
Ben çocukken veteriner olmak çok istedim. Malum 
kızlar için zor ve ağır bir meslek diye düşünüldü ve 
göndermediler. Dede veteriner, baba veteriner. Yine 
yeğenim de doktordu, onun kızı da doktor oldu. 
Hayvanları çok seviyorum ve onlara karşı hiç korkum 
yoktur.  Kedilerim var, sokaklardaki köpekleri beslerim, 
onlardan korkmuyorum. Yaşlandıkça hayvanlar bana 
daha yakın gelmeye başladılar. 

Dedenizin olduğu iddia edilen 9 cüzlük Kur'an-ı 
Kerim meali ile ilgili size ulaşan bilgiler nelerdir?
O’nun dediler. M. Ertuğrul Düzdağ’ın eline şöyle 
geçmiş olabilir. Dedem Kur’an-ı ilk çevirmeye 
başladığında hem anlaşma gereği 
Diyanet’e hem de eniştem Ömer 
Rıza Bey’e gönderirmiştir. ‘Olur 
verdikten sonra geri gönderin, 
ben de temize çekeyim’ dediği 
söylenir. Belki Ömer Rıza eniştemin 
vefatından sonra Sahaflara düşen 
kitaplarının içinden çıkmış olabilir. 
Tanrı Buyruğu adlı kitabında çok 
alıntılar olduğu söylenir. O kitap 
ilk çıktığında bana gönderdiler. 
Açıkçası hoş karşılamadım. Netice 
olarak dedem tatmin olmamış, 
vermek istememiş ve en önemlisi de artık hayatta 
değil. Keşke çıkmasaydı diyorum. Açıkçası ben 
üzüntü duydum. Sırf ele geçti diye yayınlamak bana 
doğru gelmedi. Hiç olmazsa aile olarak bir olurumuzu 
alsaydılar, belki yapma derdik ya da yapın derdik. 

Kitabın dedenize ait olduğu konusundaki 
kanaatiniz nedir? 
Net bir şekilde dedemin olup olmadığını söyleyemem. 
Üslubuna bakınca olabilir diyorum. M. Ertuğrul 
Düzdağ, Sebilürreşad dergisini durmadan basıyor, 
çeviriler yapıyor. O dedikten sonra inanırım. Çünkü 
dedemin yazılarına çok vakıf bir insandır. Bütün 
hayatını neredeyse dedemin eserlerine vakfetmiştir. 
Dedem gece bir noktasını yanlış yaptım diyerek 
uyanıp baştan aşağı yeniden düzenleyen bir insandır. 
Eşref Edip Fergan, tercümeyi okuyunca müthiş ve 
çok güzel olduğunu bildiren bir mektub yazmış. 
Dedem yine de teslim etmek istemiyor. Çünkü 
endişe duyuyor. Zaten bu teklifi meal olmak şartı 
ile kabul ediyor. Bir mektubunda ‘Kur’an-ı Kerim, 

tercüme edilemez, tercümemden 
utandım. Birisi Allah’ın kelamı biri 
Akif kulunuzun meali’ diyor. O 
dönem ezanlar Türkçe okunuyor, 
namazlar Türkçe kılınıyor, Kur’an 
Türkçe olsun isteniliyor. Dönemin 
şartlarında ‘Bunlar benim mealimle 
mi yapılacak, ben bu vebalin altına 
giremem’ diyerek tek taraflı fesih 
ediyor. Yine Elmalı Hamdi’ye ya 
da Eşref Edip Fergan’a gönderdiği 
söyleniyor. Aldığı 1000 liranın 
1 kuruşuna dahi dokunmuyor. 

Dönerken hastalanıp öleceğini tahmin edince Yozgatlı 
İhsan Efendi’ye verip ‘dönebilirsem gözden geçiririz 
ama dönemezsem yakarsın’ diyor. Yozgatlı İhsan 
Efendi’nin kıyıp da yakamadığı ve çoğalttığı söyleniyor. 
İsmail Hakkı Şengüler bir röportajında ‘Çekmeceden 
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bir defter çıkardım. Bir alüminyum tencerede birbirimizi 
kontrol ederek son parçaya kadar yaktık’ diyor. Ben 
inanıyorum yakıldığına, bir sevgili dostun vasiyetini 
yerine getirmişlerdir diye düşünüyorum. Yoksa neden 
yaktık diye söylesin. 

Keşke yakılmasaydı dediğiniz oluyor mu? 
Bazıları keşke yakılmasaydı, sizde olsaydı diyorlar. 
Keşke diye bir şey yok. Öyle istemiş ve öyle de 
olmuş. Zaten istese Diyanet’e teslim ederdi. 
Diyanet sürekli ‘cüz cüz yazıp gönderin, tamamını 
gönderirseniz tahsisat yetmeyebilir’ diyor. Dedem de 
Diyanet’e şu cevabı veriyor, ‘Ben eğer tatmin olursam 
göndereceğim, ama bitirmeden gönderemem. 
Paranın yetmemesi veya bana ödenmeyecek 
olması beni hiç alakadar etmiyor. Ben bu işi para 
için yapmıyorum. Benim milletimde değil milletimin 
bende alacağı çıkar, yeter ki güzel olsun’ Biliyorsunuz 
Mustafa Kemal dedemin kaldığı eve bizzat yaverini 
gönderiyor. Mustafa Kemal, 1936 yılında 10 bin lira 
gönderiyor. ‘Belki para az gelmiştir, yükseltin, 20 bin 
lira verin’ diyor. Dedem parayı elinin tersiyle itiyor. Bu 
kadar dini bütün bir insanın Kur'an mealini vermemesi 
kendi inanışından ve kararındandır.

Dedenizin Sultan Abdülhamid Han ile ilişkileri 
nedir? 
Sebilürreşad dergisini yeniden çıkarıyoruz. Bir senesini 
doldurdu. İkisinin de resmini koyup Cennet-Mekan 
diye basmışlar. Mehmet Akif Ersoy'da Abdülhamid 
Han kadar Cennet-Mekan  sözünü hak etmiş bir 
insandır. Bazı şiirlerinde Abdülhamid’e 
öyle sözleri var ki, aynı yolda 
yürüyen iki İslam büyüğü 
nasıl olur da ayrı yerde 
durabilirler diye 
insan düşünmeden 
e d e m i y o r . 

Aslında o dönemde birçok insan Abdülhamid’e 
şiddetle karşı çıkıyor. Elmalı Hamdi, Süleyman Nazif 
gibi isimler var. İçlerinden Mehmet Akif’i ayırıp nasıl 
olur da karşı çıkar diye soruyorlar. Abdülhamid bir 
devlet adamıdır. Doğal olarak devletin bekasını 
düşünerek hareket ediyor. Baskılara karşı devletin 
ilerlemesi için müthiş bir istibdat kuruyor. Diğer tarafta 
ise hassas ve hürriyete aşık bir insan var. Dedem, 
istibdata, baskıya, jurnalciliğe, riyaya her zaman karşı 
gelmiş bir insandır. Başka türlü düşünmesi mümkün 
değildi. Şahsi hiçbir alışverişi yoktur. Abdülhamid’in 
yaptığı baskıya karşıdır. Orada Abdülhamid değil 
de başka biri olsa ona da karşı olurdu. O zaman 
Osmanlı toprağı olan Suriye’de 100 bin kitap yakılıyor. 
Abdülhamid, ‘dışarıdakilerle uğraşırken içeridekilerle 
baş edemem’ diyerek kendisi hakkımda ne kadar 
kitap varsa yaktırıyor. Doğal olarak dedem gibi 
hassas insanlara bunlar olumsuz tesir ediyor. Milletin 
okumasını, ilerlemesini isteyen bir insana birden bire 
kitapların yakılması çok ağır geliyor.

Dedenizin İttihat Terakki ile ilişkisi nasıldı, 
politikalarını onaylıyor muydu? 
Dedeme İttihatçı diyorlar. O zaman Mustafa Kemal de 
İttihat Terakki’deydi. Fakat dedem İttihat Terakki’nin 
yanlışlarını görüp hemen geri döner, yeminlerini 
katiyen etmez. O zaman çoğu yazar çizer İttihat 
ve Terakki Cemiyetindedir. İyi niyetle kurulmuş bir 
cemiyettir. Millet çok sıkıntıda ve Osmanlı artık çukura 
yuvarlanmak üzeredir. Ne yapabiliriz, düşüncesi ile 
bir araya gelmiş bir platformdur. Dedem, yeminlerini 
etmiyor. ‘Ancak milletim için iyi olacaksa yemin 

ederim’ diyor. İttihat Terakkiciler dedemle çok 
uğraşırlardı. Sebilürreşad dergisi hep karalamış 
olarak çıkar ve vazifesinden istifa ettirilir. 

Mehmet Akif’in hiçbir tarafın adamı olmaması 
onu biraz dışarıda bırakmıştır. Ne o tarafın ne de bu 

tarafın adamı olmadığı için yalnız bırakılmıştır. 
O Allah’ın adamı, milletin adamıdır. 

Halka hiçbir zaman yüksekten 
bakmamış onlardan biri 

olmuştur. Nitekim 
şiirlerinde de bu 

vardır. Safahat, 
g e r ç e k t i r . 

Zaten kendisi 
de, ‘hayal 

yoktur, ne 
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gördüysem onu yazdım’ diyor. Görmediğini de 
görenlerden dinleyip yazar. Dedemin şiirlerinde süs 
yoktur. Şiirlerinde Servet-i Fünun 
adetleri yoktur; millet aşkı, vatan 
aşkı vardır. Bu nedenle pek çok 
şair ve yazardan ayrılır. İttihatçıları 
da Abdülhamidi de eleştiren şiirler 
yazar. Abdülhamid'in tahttan 
indirilişi ile ilgili yazdığı şiirden 
pişmanlık duyar ve arkadaşlarına, 
‘Ben düzelir de ayağa kalkarsam 
bazı şeyleri tekrar düzelteceğim’ 
diyor. Bunu özür mahiyetinde 
Abdülhamid Han için söylüyor. 
Şiirinde, ‘Semer değilmiş o rahmetlininki devletmiş!’ 
diyor ve hatasını kabul ediyor.

Dedenizin Balkanlar’daki tanınırlığı nedir?
Arnavutluk’tan yeni geldim, üç kez de Kosova’ya 
gittim. Orada dedemin amca torunu Adem dede 
vardı. Vefat edeli nerdeyse 5-6 ay oldu. Onun evine 
gittik. Okulların adları Mehmet Akif Ersoy’du. Türkçe 
bilmiyorlar ama isimler öyle. Fakat Arnavutluk çok 
enteresan bir ülkedir. Osmanlı toprağı. Tiran eskiden 
camiler şehri diye anılırmış, çok fazla cami varmış. 
Şimdi 5 tane filan kalmış. Kimse Türkçe bilmiyor. Panel 
vardı. Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi Vakfı ve 
Tiran Üniversitesi’nden hocalar kendi Mehmet Akif’ini 
anlattı. Diyorlar ki, Mehmet Akif Ersoy’u Türkiye’de 
tanıyorlar ama burada bilmiyorlar. 'Çalışmalarınız 
Balkanlar ve bilhassa Arnavutluk’ta yoğunlaşsın' 
diyorlar. Şimdi Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi 
bünyesinde bir enstitü kurdu. İlk toplantı İstanbul’da, 

ikinci toplantı Arnavutluk’ta yapıldı. Mısır’a gitsek, 
Kahire Üniversitesi’nde yapsak diye düşündük, 

inşallah gerçek olur. Hilvan’daki evi 
görmek istiyorum. O evi bulmuşlar,  
bazı guruplar ziyaret etmişler  fakat 
ev sahibi korkup sokmamış. O ev 
keşke alınsa ve müze haline getirilse 
güzel olur. Kitaplar gönderilir, 
resimleri konur, anma yapılabilir. 
Dedem Fatihli ama Bayramiç 
doğumlu gözüküyor. Babası oraya 
vaaz vermeye çağırmışlar. Orada 
bir süre kalmışlar. Nüfusunu da 
değiştirmeye gerek duymamış. 

Kaldıkları ev bir ara yıkılıp yerine otopark yapılmış. 
Şimdi resimlerden yola çıkılarak Osmanlı  mimarisi 
ile yeniden restore edildi. Müze haline getirmişler. 
Dedemin hem bal mumundan heykeli hem de nüfus 
kağıdı vardı.
 
Dedenizin Batı edebiyatı ve lisanlarına olan 
ilgisinden bahseder misiniz? 
Dedem, Fransız yazarlarının eserlerini hep Fransızca 
okumuştur. Ayrıca Arapçayı, Farsçayı çok iyi biliyor. 
Türkçe’nin lehçelerini de çok iyi kullanıyor. Her şeyden 
önce çok iyi bir dinleyiciymiş. Çünkü veterinerlik ve 
ziraat müfettişliği yaptığı dönemlerde Anadolu’yu 
karış karış dolaşıp insanlarla bir arada olmuş, onların 
dertlerini dinlemiş, konuşulanları yazılarına yansıtmış. 
Çanakkale’yi Çanakkale’de değilken yazdı. Bu bir 
beceridir. İnsanların karakterini yansıtmış. En güzel 
örneği Seyfi Baba şiiridir. 



12   /   BezmiâlemAktüel 2018

Neyzen ile ilişkisi hakkında ne 
düşünüyorsunuz? 
 Çok güzel ilişkileri var. Bambaşka 
yolda iki insan ama birbirlerini 
çok sevmişler. Vatan sevgileri 
birdir. Neyzen, dedemin yanına 
oturur şiirlerini dinlermiş dedem 
de onun neyine hayranmış. 
Dinlerken gözlerinden yaşlar 
akarmış. 

Dedenizin milli şair olarak 
tanımlanmasını nasıl 
değerlendiriyorsunuz? 
Dedemin yaşadığı olaylar farklı 
yönden incelenmesi gerekiyor. 
Bazı insanlar onu sadece 
“milli şair” kavramının içine 
sıkıştırmaya çalışıyorlar. Sadece 
“milli şair” veya “İslam şairi” 
kalıbına sokmak biraz haksızlıktır. 
Çok yönlü bir insandır. Çok fazla 
kitaplar dolduracak bir hayatı 
var. Fazileti, dürüstlüğü, ahlakı, 
sözünün eri ve en güzeli de 
samimi olmasıdır. Bir taraftan 
güreşçi, bir taraftan Boğaz’ı 
yüzerek geçen bir sportmendir. 
Hasan Tahsin’in evlatlarını da 
kendi çocukları gibi büyütmüştür. 
Değişik bir insandır. Belki de 
bu kadar dürüst ve samimi 
olduğu için şimşekleri üzerine 
çekiyor. Aslından bir eli yağda 
bir eli balda yaşayabilirdi, ama o 
bunu seçmemiş. Onun dizilerini 
yapanlar, yazılarını yazanlar 
sürekli bir fakirlik muhabbeti 
içindeler. Değil aslında. O bu 
hayatı kendisi seçiyor. O zamanki 
insanlar nasıl yaşıyorsa o da öyle 
yaşıyor, açsalar aç toksalar tok. 
Bundan asla şikayet etmiyor. 
Mektuplarında da hiç şikayeti 
yoktur, onların sıkıntıları ile 
dertlenir, torunlarını merak eder, 
derdi yok parasızlıktan. Teşkilat-ı 
Mahsusa’da görev almıştır ve 
Thomas Edward Lawrence’e 
karşı savaşmışlardır. Berlin’e, 
Necip Çöllerine gidiyor. 

Dedenizin vaazları da çok dillere 
destandır. Biraz bahseder misiniz? 
Vaazları çok önemlidir. Mustafa 
Kemal bizzat ‘ulemaya ihtiyaç vardır’ 
diyerek dedemi çağırıyor. Mehmet 
Akif, Fatin Hoca’nın bilhassa buraya 
sevk edilmesi diye bir yazısı da vardır. 
11 yaşındaki dayımı yanına alıp 
Ömer Rıza enişteme haber gönderip 
Eşref Edip’e de 'derginin teferruatını 
toplayıp arkamdan gelirsin' diye 
haber yollayıp yola çıkıyor. 24 
Nisan’da Mustafa Kemal onları 
Meclisin önünde karşılıyor. Tacettin 
dergahının şeyhinin evinde kalıyorlar. 
Burdur Milletvekili seçildikten 
sonra orayı ayrıca ikinci ofis olarak 
kullanıyor. O zaman Ankara’da 
kalacak yer yok, Mustafa Kemal bile 
birkaç arkadaşı ile istasyon binasının 
üzerinde kalıyor. Dedem de sürekli 
Anadolu’ya vazifeli olarak gelip 
gidiyormuş, vaazlar veriyormuş. 11 
yaşındaki çocuk da yanında gidiyor. 
O da bir milli mücadele kahramanı 
ama sonu hazin oldu. 

Mehmet Akif’in cumhuriyetin 
uygulamalarına hiç itirazı var 
mıdır? 
İkinci mecliste fikir ayrılığına düştüğü 
söyleniyor. Malum Hilafet makamının 
kaldırılmayacağı sözü var, ama 
birden bire kaldırılıyor. Verilen sözün 
yapılmamış olması onu kırmıştır. 
Bugüne kadar hiçbir itiraz okumadım 
ve hep ülkesini soruyor. Mısır’da 
‘medeniyet de ilim de bilim de 
orada’ diyor, Türkiye’den bahsediyor, 
hasretini de öyle belirtiyor. Tek derdi 
Kur’an-ı Kerim, 7 yıl onunla uğraşıyor. 

Dedenizin sürgün edilmesi ile ilgili 
iddialar hakkında bilginiz nelerdir? 
Hastalığının en büyük nedenlerinden 
biri oğlunun rahatsızlığı diğeri ise 
vatanından kendi kendisini 11 
sene sürgün etmesidir. O’na 11 
sene çok ağır geliyor. Döndüğünde 
Çanakkale’de camileri görünce 
ağlamaya başlamış. 
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‘Üstat özledin mi?’ diye sormuşlar.  ‘11 sene kaldım. 11 dakika 
daha kalsaydım çıldırırdım’ demiş.  Zaten tanıyamıyorlar. O 
pehlivan adam gitmiş yerine başka bir adam gelmiş. Yanında 
anneannem olmasa tanımayacaklar. Mithat Cemal görünce 
‘eyvah’ diyor.

Dedeniz kalsaydı İstiklal Mahkemeleri’nde yargılanır 
mıydı? 
Yargılanabilirdi. Çünkü İstiklal Mahkemeleri’nde beraber 
vaazlar verdiği yakın dostu Eşref Edip iki kez yargılanıyor. 
Vatan millet uğruna çalışmış insanlar. Bu insanlar İstiklal 
Mahkemeleri’nde yargılandı ve çoğu idam edildi. Ali Şükrü 
Bey’in katli zaten dedemi kahretmiş. Çok büyük bir acı, 
‘Siyasetten Allah’a sığınırım’ diyen bir insan. Dedem siyasete 
mecbur olduğu için girdi. Tek derdi millete yakın olabilmekti. 
Baktığınızda mecliste konuşması pek yoktur. Oy kullanılacağı 
zaman gelirmiş. İstiklal Marşı’nın kabul edileceği zaman 
bile dışarıya çıkmıştır. Verilen 500 lirayı şehitlerin, gazilerin 
ailelerine meslek öğreten bir yere bağışlıyor. O dönemde 
Ankara’yı satın alabilecek bir paradır. ‘Yarışma için milletime 
İstiklal Marşı olacak bir şiir yazmam’ diyor. Sonra ‘biz sizin 
için söz verdik’ denilince dertlenerek kabul ediyor. 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan Safahat’ın 
ders olarak okutulması gerektiğini söylüyor. 
Bu konudaki ne düşünüyorsunuz? 
Ders kitaplarında İstiklal Marşı ve Çanakkale Şiiri'nin 
bir kısmı mevcuttur. Fakat Safahat’ın ders kitabı olarak 
okutulmasından yanayım. Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan bir röportajında bunu dile getirdi. ‘Okullarda 
okutulmasını istediğim kitap Safahat’tır’ diyor. Gençlerin, 
çocukların dönemini düşünerek satır aralarına girerek ayrıntılı 
bir şekilde okumaları gerekiyor. Çocuklar Safahat’ı ve Mehmet 
Akif Ersoy’u iyi anlamalılar. Mehmet Akif’i anlamak Safahat’ı 
anlamaktır. Geçmişi inkar ederek bugünü anlayamayız. Bizim 
çok derin ve koltuklarımızı kabartacak bir geçmişimiz var.

Bize zaman ayırdığınız ve samimi sohbetiniz için 
çok teşekkür ederiz.

Mehmet Akif Ersoy’u Kabri Başında Andık
Üniversitemiz, Mütevelli Heyeti 
Başkanımız Ahmet Akça ve 
Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu önderliğinde yöneticilerimiz, 
akademisyenlerimiz ve öğrencilerimiz, Milli Şairimiz Mehmet Akif Ersoy'u vefatının 81. yıl dönümünde kabri başında andı. İstiklal Marşı'mızın ve Safahat'ın 
unutulmaz şairi, aziz milletimizin 
destan yazdığı istiklal mücadelemize tüm ruhuyla, benliğiyle katılmış, sözleriyle, şiirleriyle milletimizin hislerine tercüman olmuş, en zor gününde milletimize umut aşılamış Mehmet Akif Ersoy'u anma töreninde duygu dolu anlar yaşandı.Edirnekapı Şehitliğinde düzenlenen programda Kur'an-ı Kerim tilaveti ve okunan duaların ardından Kültür Sanat Edebiyat Kulübü öğrencilerimizin Mehmet Akif Ersoy'un "Zulmü Alkışlayamam" şiiri ile hayatından kısa bir kesit okuması sonrası program sona erdi.
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Kendinizden bahseder misiniz? 
1961 yılında Gaziantep’te doğdum. İlkokul 4. sınıfa 
kadar Gaziantep’te yaşadıktan sonra aile şirketimizin 
büyütülmesi için Adana’ya taşındık. 1978 yılında 
Adana Koleji’nden ikincilikle mezun oldum. Üniversite 
sınavında kazandığım Kayseri Erciyes Üniversitesi 
Tıp Fakültesi o yıllarda kuruluş aşamasında olduğu 
için tıp eğitimimin ilk 3 yılını Hacettepe Üniversitesi 
Tıp Fakültesi’nde aldım. Diğer 3 yılını ise Erciyes 
Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamlayarak 1984 
yılında ikincilikle mezun oldum. Kısmen Hacettepe 
Üniversitesi’nde okumak ve Türkiye’nin en başarılı 
akranlarım ile aynı sınıfları paylaşmak, benim tıp 
eğitimime yüksek seviyeli bir başlangıç yapmamı 
sağladı. Mecburi hizmet nedeniyle 1984-1986 yılları 
arasında 2 yıl boyunca Sivas/Suşehri/Akıncılar 
kasabasında çalıştım. 

İhtisas eğitimi sınavlarının çok düzensiz ve 
kazanmasının çok zor olduğu TUS öncesi dönemde, 
1986 yılında zorlu bir sınavı birincilikle başararak 
konusunda en köklü kurum olan İstanbul Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Kulak Burun Boğaz kliniğinde ihtisasa 
başladım. Bu klinikte bulunan çok değerli hocalarımın 
yanında 4,5 yıl asistan ve 6 ay kadar uzman olarak 
çalışmak bana büyük özellikler kazandırdı. İhtisasım 
sırasında İstanbul Üniversitesi'nin finansal desteği 
ile 1989 yılında 3 ay süreyle Avustralya’da Sidney 
ve Melburn Üniversitesi kliniklerini “Misafir Hekim” 
olarak ziyaret ettim. İhtisasımı tamamladıktan 
sonra hocalarımın beni istemesine rağmen o yılların 
konjoktürel engelleri nedeniyle akademik kariyerimi 
İstanbul Üniversitesi'nde sürdürmem kısmet olmadı. 
Bu durumda İstanbul’dan ayrılarak ailemin yaşadığı 

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Rektör Yardımcılığı görevini üstlenen  
Prof. Dr. Orhan Özturan ile üniversitemizin geleceğini, akademik ve  
idari çalışmalarını konuştuk.

BEZMİÂLEM'E
GÖNÜLDEN BAĞLIYIZ

Röportaj: Yrd. Doç. Dr. Mehmet Emin Agar
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Adana’da Sosyal Sigortalar Hastanesinde Kulak 
Burun Boğaz Uzmanı olarak çalışmaya başladım. 
O dönemlerdeki devlet hastanesi hekimliği ve 
muayenehane uygulamasının beni mutlu etmeyen 
tarafları nedeniyle anne ve baba ocağından uzaklaşarak 
hiçbir yakınım olmadığı halde sadece akademik bir 
hayatı tercih etme niyeti ile 1993 yılında başvurduğum 
Malatya İnönü Üniversitesi Tıp Fakültesi'nde Yardımcı 
Doçent olarak çalışmaya başladım. Burası rahmetli 
Cumhurbaşkanımız Turgut Özal’ın büyük önem 
verdiği özel bir projeydi. Göreve başladıktan 4 ay 
sonra İnönü Üniversitesi Tıp Fakültesinin Teksas 
Huston şehrindeki özel anlaşması olduğu Baylor Tıp 
Koleji – Metodist Hastanesinde 15 ay süreyle “Misafir 
Öğretim Üyesi” olarak araştırma ve çalışma imkanım 
oldu. Dünyanın dört bir yanından hastaların geldiği 
Teksas Tıp Merkezinin bir parçası olan bu hastanede 
ve diğer komşu hastanelerdeki çalışma ve araştırma 
imkanlarından geniş bir şekilde faydalandım. Bu ziyaret 
mesleğimde ivme kazanmamı, ufkumu genişletmemi 
ve İngilizce lisanımın gelişmesini sağladı.

Doçentlik sınavını 1995 yılı Ekim ayında kazandıktan 
2 ay sonra İnönü Üniversitesi Araştırma Hastanesinin 
başhekimlik görevine getirildim. Başhekimlik 
dönemimde Malatya  Devlet Hastanesi'nin bir kısmında 
hizmet veren Üniversite Araştırma Hastanesi'nin 
1996 yılı Haziran ayında son derece modern ve 
çok iyi fiziki imkanlara sahip olan Turgut Özal Tıp 
Merkezi’ne taşınmasında görev aldım. Malatya İnönü 

Üniversitesinde bulunduğum sürede çalışma ve üretimi 
kolaylaştırmayı esas alan bir günlük yaşam düzeni ile 
çalışkan öğretim üyesi arkadaşlarımla beraber klinik 
ve akademik olarak güzel ürünler vermek nasip oldu. 
Mesleki olarak ulusal düzeyde çok sayıda dernek 
üyeliğimin yanında uluslararası düzeyde mesleki 
üyeliğim olarak ABD’den en fazla 24, diğer ülkelerden 
en fazla 12 araştırmacı akademisyenin üyeliğe kabul 
edildiği “Collegium Oto-Rhino-Laryngologicum 
Amicitiae Sacrum, CORLAS” cemiyetine 1999 yılında 
ülkemizden 3. üye olarak kabul edildim. Bu cemiyetin 
2014 yıllık toplantısını Toplantı Başkan Yardımcısı 
olarak İstanbul’da tertipledik. KBB camiasının yüksek 
aktivitesini sürdüren dünya çapındaki duayen hocaları 
ile yıllık toplantılarda bir arada bulunmak ve mesleki 
yeniliklerin ilk kez bu toplantılarda sunulmasına şahit 
olmaktan ülkemizin bir üyesi olarak onur duymaktayım. 

İsrail Dışişleri Bakanlığı’nın bursu ile 2000 yılı sonunda 
3 ay süreyle Tel Aviv Üniversitesi’nde “Misafir Öğretim 
Üyesi” olarak bulundum. Bu 3 aylık sürede modern 
tıbbi imkan ve uygulamalarının yanında İsrail’i ve 
insanlarını yakından tanıma fırsatı buldum.

Malatya İnönü Üniversitesinde 2001 yılı Haziran 
ayında atandığım Profesör unvanından 4.5 yıl sonra 
2005 yılı Kasım ayında istifa ederek Haseki Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi 1. Kulak Burun Boğaz şefliğine 
atandım. Göreve başladığım zaman karşılaştığım 
ilkel şartları Hastane Başhekimi Dr. Haldun Ertürk’ün 



16   /   BezmiâlemAktüel 2018

destekleri ile çağdaş donanımlı ve bilimsel yayınlar 
üreten bir eğitim ve araştırma merkezi haline getirmek 
mümkün oldu. 2010 yılı Temmuz ayında memuriyetten 
emekli olarak Haseki ve Araştırma Hastanesi'nden 
ayrıldım. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesinde 26 Ekim 
2010 tarihinde göreve başlamadan önce 4 ay kadar A 
plus özel bir hastanede tam gün olarak çalıştım. 

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde sağlık hizmeti 
verme serüveniniz nasıl başladı? 
Haseki Eğitim ve Araştırma Hastanesi'nde 
bulunduğum dönemde Vakıf Gureba Hastanesi’nin 
üniversiteye dönüştürülmesinden söz ediliyordu. 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesinin merkezi yerleşimine, 
köklü geçmişine, vakıf ruhu taşımasına, akademik 
hedeflerimi karşılayacağına ve parlak geleceğine 
inanarak 6 nolu akademik sicil numarası ile göreve 
başlayan ilk öğretim üyelerindenim. Sağolsunlar, 
yöneticilerimiz bana inandılar ve güvendiler, kendi 
akademik kadromu oluşturma ve geliştirme imkanı 
verdiler. Ben de bugüne kadar onlara karşı bu konuda 
mahcup olmadığım kanaatindeyim.

En fazla bilimsel çalışması olan akademisyensiniz. 
Bunu nasıl başardınız? 
Bugün itibari ile 189 adet yayınlanmış veya yayına 
kabul edilmiş uluslararası bilimsel yayın yaparak bu 
konuda ülkemiz KBB camiasında ikinci sırada yer 
alıyorum. Bilimsel çalışmalarımın atıf sayısı günümüz 
itibarı ile 2049 olup, h-indeksi 25, I-10 indeksi 59’dur. 
İfade edilen h-indeksi Google akademik sitesine 
ülkemizden kayıt yaptırmış KBB akademisyenleri 
arasındaki en yüksek rakamdır. Eğer burada bir başarı 
varsa, İstanbul Üniversitesi Coğrafya Bölümü'nden 
mezun olan gözümün nuru eşimin, benim hayatımı her 
yönden kolaylaştırmasının etkisi çok büyüktür. Kendisi 
geçmiş yılların zorlayıcı engelleri nedeniyle mesleğini 

yapma fırsatı bulamadı, ancak evliliğimizin başından 
beri evimizin öğretmenidir. İki değerli evlatlarımdan 
kızım, Üniversitemizin Odyoloji bölümünün ilk 
mezunlarından oldu, oğlum ise Lise son sınıfta 
okumaktadır. 

Klinisyenlerin, profesör olduktan sonra genellikle 
giderek artan hasta sayılarının ve yoğunlaşan teşhis 
ve tedavilerin yükü sonucunda karşılaştıkları zaman 
yetersizliği nedeniyle akademik üretimleri kaçınılması 
güç bir şekilde azalmaktadır. Ancak bendeniz, çok 
şükrederek ifade etmek isterim ki bilimsel çalışmalara 
önem, imkan ve destek veren bir kurumda çalışıyor 
olmam, çevremde akademik gayreti canlı olan çalışma 
arkadaşlarımın bulunması ve kendi iç akademik 
heyecanımı elimden geldiğince sürdürmeye çalışmak 
ile yukarıda ifade ettiğim kaçınılması güç olan 
gidişattan uzak kalabildiğimi düşünüyorum. Bilimsel 
çalışmalara temel olacak bir konuda ilham geldiğinde 
veya ilginç bir konu yakaladığımızda bir yardımcı 
doçent gibi heyecanlanır ve ilgili hipotezi bir an evvel 
araştırmayı arzu ederim. Bilimsel literatürde eksik bir 
taşı araştırarak akademik duvarı örmeye çalışırım. 
Bu bilimsel faaliyetlerin yazılı eserlere dönüşmesi ile 
sadaka-i cariye halini almakta olduğuna inanırım.
Bu hedeflerin sürdürebilmesi için Bezmiâlem’de 
başlayan asistanlarımıza araştırma yapmaktan zevk 
alma duygusunu aşılıyor ve o heyecanı bulaştırıyoruz. 
Deneysel veya klinik çalışmalar yaparak literatürdeki 
eksiklikleri gidermeye çalışıyoruz. Ayrıca Bezmiâlem 
Vakıf Üniversitesi'nin ev sahipliğinde yapılan ilk 
doçentlik sınavı da 2013 yılında KBB Hastalıkları 
konusunda olmuştur.  Bugüne kadar  57 KBB  
asistanının uzmanlık eğitimine katkılarım oldu. 
Onları akademik kariyere özendirmeye çalıştım, çok 
şükrederek ifade etmek isterim ki bu hekimlerden biri 
rektör ve dördü anabilim dalı başkanı olmak üzere 
12 profesörün ve 9 doçentin yetiştirilmesinde bir 
tutam tuzumun olmasının mutluluğunu yaşıyorum. 
Geçmişten beri üzerinde az veya çok emeğim 
olan çalışma arkadaşlarım veya asistanlarımın 
ilgilendikleri KBB alanlarında beni geçmeleri ve daha 
başarılı olmaları konusunda gayret göstermekteyim. 
Bu amacımda büyük oranda başarılı olduğuma 
inanıyorum ve aynı düsturla çalışmayı sürdürüyorum.

Rektör Yardımcılığı görevini üstlendiniz.  
Ne tür çalışmalar yapmayı hedefliyorsunuz?
Bendeniz Rektör Yardımcılığı görevini, Sayın 
Rektörümüze Yardımcı, dolayısıyla Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesine elimden geldiğince omuz vermek 
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olarak algılıyorum. Bezmiâlem’de gerçekten çok 
yetkin, birbirinden emin ve iyi niyetli bir yönetici 
kadroyla çalışmanın mutluluğunu ve farkını 
yaşıyorum. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde 
içinde bulunduğumuz çalışma düzeni ülkemizde 
benzeri kurumlarda örneği nadir görülebilecek bir 
durumdur. Yöneticiler, akademik ve idari kadro sabah 
erken saatlerinden itibaren görevlerinin başında 
bulunmaktadır ve enerjilerinin tamamını günün geç 
vakitlerine kadar üniversitemiz için kullanmaktadır. 

Ülke ve birey olarak ayakta kalmak için üretmemiz 
gerekiyor. Mütevelli Heyeti Başkanımız Sayın Ahmet 
Akça Beyefendi, Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu ve Rektör Yardımcımız Prof. Dr. İbrahim 
Tuncay, Dekanlarımız, Genel Sekreterimiz Zeynep 
Gökçen, idari personelimiz fedakâr ve sinerjik 
bir şekilde çalışıyor ve bendeniz de onlarla aynı 
hedefe doğru yol almaktan dolayı çok mutluyum. 
Mütevelli Başkanımız Sayın Ahmet Akça Beyefendi 
ile Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu’nun 
teklifiyle rektör yardımcılığı görevini üstlendim. Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. İbrahim Tuncay kardeşimle aynı 
odayı paylaşarak elimden geldiğince görevimin 
gereklerini yerine getirmeye çalışıyorum. Bezmiâlem’e 
gönülden bağlıyız. Burada hem rızkımızı kazanmak 
hem akademik dünyaya hem de insanlığa hizmet 
vermek gayesindeyiz.

KBB Anabilim Dalı olarak çalışmalarınız nelerdir? 
Kulak Burun Boğaz Anabilim Dalı olarak sağlık hizmeti, 
tıp eğitimi ve araştırma olmak üzere 3 temel görevimiz 

bulunmaktadır. KBB Anabilim dalında deneyimli ve 
insan odaklı bir takım ruhu ile benimle beraber 2 
profesör, 2 doçent, 3 yardımcı doçent, 1 uzman ve 4 
asistan ile birlikte 6 odada poliklinik, 2 ameliyathane 
ve 16 yatağımızla sağlık hizmeti verilmektedir. İlaveten 
Dragos Hastanemizde 1 profesör ve 1 uzman, Fatih 
ve Eyüp Ek Hizmet Binamızda 1’er uzman görev 
yapmaktadır.  Bir cerrahı en mutlu eden durum, ameliyat 
masasındaki hastasının operasyonunu en güzel 
şekilde yapmasıdır. Hekim olarak bizler, ameliyat ne 
kadar zorlu olsa dahi işlem sırasında tümüyle ameliyata 
odaklanır, yorgunluğumuzu ancak ameliyat bittikten 
sonra idrak ederiz. KBB Anabilim Dalı olarak sağlık 
hizmeti istatistiklerimiz üniversitemiz kuruluşundan 
beri giderek artan bir gelişme göstermektedir. Ayrıca 
kardeş bölüm olan Odyoloji Bilim Dalının hizmetleri 
ile hastalarımıza daha kaliteli tanı ve tedavi hizmeti 
vermemiz mümkün olmaktadır. Amacımız hep 
daha ileriye gitmektir. KBB Anabilim Dalının asli 
görevlerinden biri de Tıp ve Odyoloji öğrencilerine 
KBB hastalıkları eğitimi vermektir. Kıymetli Dekanımız 
Prof. Dr. Sema Arıcı ve yardımcılarının titiz gayretleri 
ve yönlendirmeleri ile Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi 
Tıp Fakültesi'nde öğrenci ve asistan eğitimleri en 
güncel ve objektif yöntemlerle sürdürülmektedir. 
Biz de KBB Hastalıkları Anabilim Dalı olarak Tıp 
Fakültesi Dekanlığımızın belirlediği prensipler ve 
bize sağladıkları “Eğiticilerin Eğitimi” derslerindeki 
metodları esas alarak uygulamaya çalışmaktayız. TUS 
sınavını başararak anabilim dalımızda KBB uzmanlığı 
eğitimi alan asistanlarımıza teorik ve yoğun pratik 
eğitimler verilmektedir. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi 
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olarak kuruluşundan beri günümüze kadar KBB 
Anabilim Dalımızda 15 KBB hekimi uzmanlık 
eğitimini tamamlamıştır. Araştırma projelerimiz için 
2 ayda bir bu konuya özel toplantılar düzenleyerek 
planlamalar yapılmaktadır. Kurumumuzdaki 
araştırma imkanlarından ve desteklerden tam olarak 
faydalanmaya çalışarak bilimsel çalışmalar yapılmakta 
ve bu çalışmalar ulusal ve uluslararası toplantılarda 
sunulmaktadır. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi kaynaklı 
uluslararası yayınlarımız 2011 yılı için 3, 2012 yılı için 
11, 2013 yılı için 24, 2014 yılı için 29, 2015 yılı için 25 
adet, 2016 yılı için 25 ve 2017 yılı için 25 adettir. 

KBB Anabilim Dalı olarak yarınımızın bugünden daha 
iyi olması için çalışmaktayız. Bu tutumun neticesi 
olarak Kulak Burun Boğaz Derneği Akreditasyon 
Kurulu tarafından 2015 yılının Eylül ayında kliniğimize 
yapılan ziyaret ve denetleme neticesinde İstanbul’un 
ilk akredite üniversite kliniği olarak akreditasyon 
almaya hak kazandık. KBB Anabilim Dalı internet 
sitemizi güncel ve yenilenmiş haline kavuşturduk. 
Önümüzdeki aylarda İngilizce halini tamamlamayı 
planlamaktayız. 

Geçmişteki ve Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi'ndeki 
Anabilim Dalı Başkanlıklarım süresince her zaman 
ortak akıl ile yönetimi tercih ettim. İnsan tek başına 
her şeyin en doğrusunu düşünemeyebilir. Herkesin 
fikrini almaya çalışırım. Beraber çalıştığım mesai 
arkadaşlarımın hür bir şekilde kendi görüşlerini ve 
potansiyelini ortaya dökmekten çekinmeyeceği ve 
mutlu bir ortam sağlayabildiğim derecede başarılı 
olabileceğimize inanır ve uygularım. 

Bezmiâlem ruhundan ve vakıf bilincinden bahseder 
misiniz?
Burası tarihi ve uhrevi yönleri olan özel bir kurumdur. 
Burada halis bir niyet ile hizmet ediyor olmanın 
dünyevi ve uhrevi olarak kesinlikle yararlı olacağını 
düşünüyorum. Bu konuyu hatırımda tutarak gönülden 
hizmet etmeye çalışıyorum. Bezmiâlem 2 kanatlı bir 
kurumdur. Burada hastalarımızın ve öğrencilerimizin 
duasını alarak manevi maaş adı altında maddi rızkımızı 
kazanıyoruz. Çok şükür bizim hasta profilimiz diyalog 
kurmaya açık anlayışlı insanlardır. Onlara gönülden 
yaklaşırsak sorun yaşamaz ve kalplerini kolaylıkla 
kazanabiliriz.  

Bezmiâlem’in geleceğini nasıl görüyorsunuz?
Bezmiâlem’in bu çalışma sistemiyle önünün açık 
olduğunu düşünüyorum. Bezmiâlem başarılarına 
her geçen gün yeni başarılar katıyor. Vakıf Gureba 
Hastanesinin devamı olan Bezmiâlem adı, artık kabul 
görmüş, bilinirliği ve marka değeri yüksek bir hale 
gelmiştir. Adı çok hoş ve söylenmesinde müzikal bir 
ahenk var. Üniversitemizin adında “Vakıf” kelimesinin 
geçmesi de özel durumumuzu hatırlatmakta ve bu 
farklılığın unutulmaması açısından çok büyük önem 
arzetmektedir. Çünkü sıradanlaşmamak için vakıf 
ruhunu kaybetmememiz gerekiyor.

Milliyetçilik ve vatanseverlik herkesin yüksek seviyede 
hissettiği bir duygudur. Unutulmamalıdır ki ancak 
görevini en iyi yapmaya çalışan vatanını ve milletini en 
çok seven insandır. Dünya bir tiyatrodur. Hepimize, bir 
gün ‘sen, dünyada sana verilen rolünü nasıl oynadın?’ 
diye soracaklar. Bunun için çalışıyor ve çabalıyoruz. 
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SAĞLIK  
HİZMETİYLE 

KÖKLÜ  
EĞİTİMİYLE  

ÖNCÜ

Bendenize de Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesi'nde tevdi edilmiş olan 
çeşitli roller nasip oldu. Bu anlayışla 
bu rollerin hakkını tam olarak vermeye 
ve Bezmiâlem için elimden gelenin 
en iyisini yapmaya çalışıyorum. 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi, ulusal 
ve uluslararası camiada hem kurumsal 
hem de bilimsel çalışmalar açısından 
seviyesini kısa bir sürede yükseltti, 
çeşitli akademik sıralamalarda adı 
üst sıralarda olan bir kurum haline 
geldi. Bu başarıların alt yapısının 
üniversitemizin sıkı bir mali disiplin, 
bilimsel çalışmalara değer ve sevgi 
üzerine inşa edilmiş olmasına 
atfediyorum. Öğrencilerin eğitimini 
her şeyin önünde tutulmaktadır. 
Akademisyenlerin gelişmesi için 
üniversite yönetimi her türlü fikre açık 
ve uygulamayı kabullenici durumdadır. 
Karşılıklı bilgi alışveriş içerisinde bu 
konular daha da çok geliştiriliyor. 

Mütevelli Heyeti Başkanımız Sayın 
Ahmet Akça Beyefendi, yoğun mesai 
harcıyarak üniversitemiz ile canı 
gönülden ve yakından ilgilenmektedir. 
Kıymetli ve çalışkan Rektörümüz 
Sayın Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu 
kibar ve zarafet dolu tutumu, açık 
kapı yönetimi ile üniversitemizin 
idaresini sevgiyi esas alarak başarı ile 
sürdürmektedir. Başta Johns Hopkins 
Üniversitesi olmak üzere yurt dışı 
bağlantılarımız özellikle öğrencilerimize 
çeşitli imkanlar sağlamaktadır. 
Rektörümüzün özel önem verdiği 
öğrenci bilimsel araştırma projeleri, 
araştırmaların nasıl yapıldığını bilerek 
eğitim alan hekimler mezun etmemizi 
sağlıyor. Bu sayede sadece tıp hekimi 
yetiştirmekle kalmıyor, akademik 
dünyaya da insan kazandırıyoruz.

Asıl olan “Baki kalan bu kubbede hoş 
bir seda” imiş. Arkamdan hoş bir seda 
bırakmak niyeti ve ümidi ile sağlıcakla 
kalınız.
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Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde pek çok proje geliştirdiniz. 
Öncelikle bu projelerden bahseder misiniz? 
Göreve başladığım 4 buçuk yıl öncesinden bugüne kadar Bezmiâlem 
Vakıf Üniversitesi’nin uluslararası bir kuruma dönüştürülmesi yolunda 
üst yönetimimizin desteği, akademisyenlerimizin ve idari personelimizin 
azmi ile önemli bir merhale kat ettik. Gerçekleştirmiş olduğumuz 
projelere baktığımızda ne kadar büyük bir yol aldığımızı objektif bir 
şekilde değerlendirebiliyoruz. 

Göreve başladığımda Genel Sekreterliğe bağlı İnsan Kaynakları 
Direktörlüğü, Yapı İşleri Direktörlüğü, Mali İşler Direktörlüğü, Satın Alma 
Müdürlüğü gibi birimlerin üniversite ve hastane şeklinde ikiye ayrılmış 
olmaları dolayısıyla yeterli bir koordinasyon ve verimin sağlanamadığını 
tespit ettim. Ardından bu birimlerin tek merkezden yürütülmesi için 
adımlar attık ve üniversite çatısı altında ilgili bölümleri Genel Sekreterliğe 
bağlı direktörlükler haline getirdik. Öncelikle Genel Sekreter Yardımcımız 
Hatice Kösretaş göreve başladıktan sonra direktör pozisyonlarına iyi 
eğitim almış, dil bilen, saha tecrübeleri kuvvetli ve vakıf hassasiyetine 
sahip yetkin yöneticiler getirerek kurumumuzu ileriye taşımaya 
çalıştık. Akabinde memur ve uzman pozisyonundaki kadrolarımızın 
iş analizlerini yaptık. Performans değerlendirme sistemine geçerek 
tüm çalışanlarımızın 2 veya 3 yöneticisi tarafından performansları 
değerlendirildi, iş yoğunlukları analiz edildi, sektörlerle aldıkları 
bazı ücretler kıyaslandı, görev tanımları belirlendi ve yetkinlik bazlı 
değerlendirmeler yapıldı. Her yıl tüm idari personelimizin performansları 
değerlendirilerek terfi edilmesi gereken personellerimizin terfi edilmesi 
sağlanmıştı. Örneğin memur olanın uzman, uzman olanın müdür, 
müdür olanın direktör olması vb. yönünde teklifte bulunulmuş Mütevelli 
Heyetimiz ve Rektörümüzün onayı ile terfiler gerçekleştirilmiştir. İnsan 
Kaynakları biriminde sadece personele yönelik değil, öğrencilerimizin 
de üniversitemize bağlı birimler bünyesinde istihdam edilmesine 
yönelik girişim ve faaliyetlerde bulunduk. 1250 civarındaki mezun 
öğrencilerimizden yüzde 14’ünü istihdam ettik. Öğrencilerimizi 

Genel Sekreterimiz Zeynep Gökçen ile Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nin 
uluslararası bir üniversiteye dönüşmesi için gerçekleştirilen köklü projeleri ve 
geleceğe ilişkin hedefleri konuştuk.

BEZMİÂLEM
TÜRKİYE İÇİN ÖRNEK BİR 
MODELDİR

Röportaj: Yrd. Doç. Dr. Mehmet Emin Agar
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seçerken de, özellikle alanlarında başarılı, yetkin ve 
uzman olmalarına ve kurumsal aidiyetlerinin yüksek 
olmasına özen gösterdik.

Dört yıllık süreçte Bilgi Teknolojileri Direktörlüğümüz 
ile birlikte yapmış olduğumuz  Elektronik Belge 
Yönetim Sistemi (EBYS), Kurumsal Kaynak Planlaması 
(ERP), İş Zekası, Malzeme İhtiyaç Planlaması (MRP), 
Ürün Barkod Projesi vb. projelerle Bezmiâlem’de 
dijital dönüşümü gerçekleştirme yolunda ilerledik. 
Üniversitemiz ve Hastanemiz bütüncül ve birbirine 
entegre olmayan otomasyon ve yazılım programları 
ile çalışmaktaydı. Bu açığı gidermek için Mütevelli 
Heyetimiz ve Rektörümüzün önderliği ve destekleriyle 
kurumsal kaynak planlamasına ve yönetimine 
geçilmesine karar verilmiştir. Bu kapsamda özellikle 
ERP Projesinden bahsetmek istiyorum. Bu proje; 
üniversitemizdeki ana idari fonksiyon ve süreçlerden 
olan mali işler yönetimi, insan kaynakları yönetimi, 
satın alma yönetimi, depo ve stok yönetimi, bakım 
yönetimi, kalite yönetimi, proje yönetimi ve üretim 
yönetimi vb. süreçlerimizi kapsamaktadır. ERP’nin 
kurumumuza kazandırdıkları; üniversitemizdeki tüm 
lokasyonların tek merkezden yönetilmesi, çoklu 
lokasyon mimarisinde çalışma özelliği ile konsolide 
rapor imkanı sağlaması, tekil veri girişi ile analiz ve 
kontrol imkanı, iş akışı yapısı ile onay süreçlerinde 
hız, kağıt israfının önlenmesi süreçlerimiz dijital 
formlar üzerinden ilerlediğinden fiziksel arşivleme 
ihtiyacında azalma, bilgiler güncel olduğundan ihtiyaç 
duyulan bilgiye erişimde kolaylık ve süreç takip imkanı 
sağlamasıdır. Sonuç olarak, kurumsal bir yönetim 
sistemi kurarak yapılan tüm işlemlerin ve verilerin 
kişilere bağlı değil, sistemsel olarak sürdürülebilir 
olmasını hedefledik. 

Üniversitemizin bir stratejik planı yoktu. Misyonunuz 
belli olabilir, ancak gaye-i hayaliniz olan vizyonunuzun 
yansıdığı bir stratejik planınız yoksa gideceğiniz 
yolda sağlıklı ilerleyemezsiniz. Bu nedenle, TÜBİTAK 
TÜSSİDE'nin desteği ile bu sürece Rektörümüzün 

önderliğinde yöneticilerimizi, akademisyenlerimizi 
ve çalışanlarımızı da katarak, Üniversitemizin 4 yıllık 
stratejik planını çıkardık. Rektör Yardımcımız Prof. Dr. 
İbrahim Tuncay ve Rektör Danışmanı Prof. Dr. Erdal 
Tekarslan ile birlikte Stratejik Plan İzleme, Denetleme 
ve Değerlendirme Kurulu’nda görev almaktayım. 
Akademik ve idari tüm birimlerimizde belirlediğimiz 
stratejik amaç ve hedeflerimize ne kadar ulaştığımızı 
belirli aralıklarla değerlendirmekteyiz. 

Üniversitemizin eğitim ve idari süreçlerinde “Kaliteli” 
olmayı hedefledik. Bu kapsamda 2018’de İSO 9001 
2015 Kalite Belgesini almak için çalışmalara ve 
eğitimlere başladık. 

Gerçekleştirmiş olduğunuz idari faaliyetler 
Üniversitemizin ve öğrencilerimizin akademik 
başarısına nasıl yansıdı? 
Son iki yılda gerçekleştirmiş olduğumuz çalışmalar 
neticesinde, öğrencilerimize Vakıflar Genel 
Müdürlüğümüz tarafından akademik başarı ve 
eğitim destek bursları verilmesi noktasında ilave 
imkanlar sağladık. Böylece, öğrencilerimizin 
başarıları daha da teşvik edilmiş oldu. Daha önce 
akademik burslar sadece sınıfında 1., 2. ve 3. olan 
öğrencilerimize sağlanmaktaydı. Bunu belli başarı 
kriterlerine dayandırarak hem sınıfının 1., 2. ve 3.'sü 
olan öğrencilerimize vermeye devam ettik, hem de 
ilaveten Tıp Fakültesi öğrencilerimize TUS’a daha iyi 
hazırlanabilmeleri ve daha iyi derece yapabilmelerini 
sağlamak için 80-85 arası ortalaması olan tam burslu 
olmayan öğrencilerimize en az yüzde 50 daha burs 
vermek, 85 ve üzeri ortalaması olan öğrencilerimizi 
tam bursluya çevirmek şeklindeki uygulamalarla 
akademik başarılarını çok ciddi arttırmış olduk. 

Öğrencilerimize nitelikli bir sağlık eğitimi sunabilmek için 
Yapı İşleri Direktörlüğümüz ile birlikte yeni laboratuvar 
alanlarının oluşturulması, OSCE laboratuvarlarının 
hayata geçirilmesi, mevcut temel tıp laboratuvarlarının 
yenilenmesi, tıbbi teçhizatların alınması veya 
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bakımlarının yapılması, yeni yerleşkelerimizin 
hizmete açılması, bünyemizdeki tüm binaların 
bakım ve onarımlarının yapılması vb. gibi pek 
çok konuda faaliyetler yürüttük. Bu faaliyetler 
haricinde diğer taraftan üniversitemizin marka 
bilinilirliği ve kurumsal itibarının arttırılması 
ile ilgili tanıtım faaliyetlerini Kurumsal İletişim 
Direktörlüğümüz vasıtasıyla yürüttük. 
Öğrencilerimizin üniversitemizin tanıtım 
faaliyetlerinde ücretli olarak görev almalarını 
temin ettik. Genel Sekreterlik görevini 
devraldığımda 700 olan öğrenci sayımızı bugün 
3300’e kadar ulaştırdık. Beş yıldır Tıp, Eczacılık 
ve Diş Fakültelerimiz kontenjanlarını %100 
oranında dolduğunu Sağlık Bilimleri Fakültesi 
ve Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 
kontenjanlarının doluluk oranının da her zaman 
%90’ın üzerinde olduğunu söyleyebiliriz. 

Göreve geldiğinizden itibaren öğrencileriniz 
için ne tür projeler geliştirdiniz? 
Görevi devraldığımda 700 öğrencide bursluluk 
oranı yaklaşık yüzde 30 civarında iken, bugün 
3300 öğrencide bursluluk oranımızı yüzde 45’e 
çıkardık. Bezmiâlem’de öğrencilere yönelik 
sağlık, kültür ve spor ile ilgili faaliyetler, etkinlikler 
ve organizasyonları SKS Direktörlüğümüzün 
ve öğrencilerimizin destekleri ile  çok büyük 
oranda arttırdık. 4 yıl önce 10 tane öğrenci 
kulübümüz var iken, bugün kulüp sayımız 
32’ye ulaşmıştır. Öğrencilerimizin tıpkı 
akademisyenlerimiz gibi ulusal ve uluslararası 
alanda poster, bildiri ve sunumlara katılmaları 
konusunda mali bütçe desteği sağladık. 
Memnuniyet düzeylerinin düşük olduğu 
otomasyon sistemini değiştirdikten sonra 
öğrencilerimiz e-imza ile transkript, öğrenci 
belgesi, dil yeterlilik belgesi gibi belgelere, ön 
kayıtlara, dönemlik ders seçimlerine, sınav 
takvimlerine, ders programlarına, notlarına 
hızlıca erişebilmekte, online burs başvurusu 
yapabilmektedir. 

SKS Direktörlüğümüzün ve 
öğrencilerimizin destekleri 

ile sağlık, spor ve kültür 
faaliyetlerini  

büyük oranda arttırdık.
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Akademisyenlerimiz ve öğrencilerimizin çalışmaları 
için büyük önem taşıyan kütüphanemiz maalesef 
yeterli değildi. Nihayetinde Abdülhamid Han 
Oditoryum Bina’sında kütüphanemiz 524 metrekare 
alanda kurularak 6.700 basılı, 24.500 elektronik 
kitabıyla hizmete girmiştir. 200 kişilik kapasiteye 
sahip kütüphanemizde, 1 adet genel çalışma alanı, 
4 adet grup çalışma odası, 1 adet seminer odası, 
1 adet multimedya odası, 3 adet personel odası 
bulunmaktadır. 

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nin vakıf 
medeniyeti açısından önemi nedir?  Diğer vakıf 
üniversitelerinden ayıran özellikler nelerdir?
Üniversitemiz ile Fatih Sultan Mehmet Vakıf 
Üniversitesi, Vakıflar Genel Müdürlüğüne bağlı 
Bezmialem Valide Sultan, Abdülhamit Sani ve Silahtar 
Abdullah Ağa mazbut vakıfları üzerine kurulmuş 
gerçek bir vakıf üniversitesidir. Bezmialem yarı kamu 
yarı özel olarak kurulmuş, hizmet veren farklı bir 
modeldir. Aslında Türkiye için örnek bir modeldir. 

Üniversitemizde hayata geçirmeyi planladığınız 
projeleriniz nelerdir?
Eczacılık Fakültemiz Dekanlığının önerisiyle 
2014 yılında İSTKA Projesi olarak başlayan, idari 
süreçlerine destek verdiğimiz ve sonrasında ise 
Mütevelli Heyetimizin, Rektörümüzün ciddi bir 
yönetim ve mali destek sağladığı YÖK onaylı ilk 
FİTOTERAPİ Eğitim, Uygulama 
ve Araştırma Merkezimiz 
kurulmuştur. Bu 
merkezimiz ile Bezmiâlem 
Valide Sultan’ın 
vakfiyesindeki bilimsel 
ilaç üretmek vizyonunu 
gerçekleştirmek için, 
Sağlık Bakanlığı’ndan izin 
aldıktan sonra kurduğumuz 

GMP Laboratuvarımızda bitkisel ilaçlar geliştirmeyi 
hedeflemekteyiz. İnşallah ilk olarak Bezmiâlem’in 
bitkisel şurubunu üreteceğiz. 2017 yılının sonunda  
Bezmiâlem’in gelirlerini çeşitlendirerek arttırmak 
için İktisadi İşletme’yi kurduk. Özellikle FİTOTERAPİ 
Merkezimizin ürettiği bazı ürünlerin satılmasını 
hedefliyoruz. Bezmiâlem Store projemiz ile 
Bezmiâlem’in bardak, usb, takvim, kitap, kalem, 
defter gibi bazı materyallerini tüm çalışanlarımıza 
ve öğrencilerimize istedikleri kadar alabilmeleri için 
satışa sunmayı planlıyoruz.

Bezmiâlem Valide Sultan’ın hayatı ve kurmuş olduğu 
Gureba-i Müslimin Hastanesini kapsayan dönemine 
ait tüm verileri üniversitemizde tek bir yerde toplamak 
istiyoruz. Bu bağlamda dijital bir arşiv oluşturarak 
mevcuttaki müzemizin restorasyonunu yaptıktan 
sonra  Bezmiâlem Valide Sultan’a ait replikaların sergi 
ve sunumlarını yapmayı planlamaktayız. 

Bezmiâlem’i ileriye taşıyacak, eğitim ve laboratuvar 
alanlarını kapsayarak üniversitemizi destekleyen daha 
nezih, teknolojik, ferah bir ortamı olan uluslararası 
düzeyde referans bir üniversite hastanesi inşa etmeyi 
planlıyoruz. Bu çerçevede Genel Sekreterlik görevini 
devraldığımda ilk işimiz Üniversitemiz ve Hastanemize 
ait tapuları bulmak olmuştu. Bizim bulunduğumuz 
parsel Vakıflar Genel Müdürlüğümüzün mülkiyetinde 
olup kurucumuz Bezmiâlem Valide Sultan’ın 

mülkü olması nedeniyle intifa hakkı 
üniversitemize verilmiştir. Her geçen 

gün hasta sayımızın artması nedeniyle 
sunduğumuz sağlık hizmetini 
büyütmemiz gerektiğini üst 
yöneticilerimiz ile birlikte 
düşündük. Bu kapsamda 
imar çalışmalarına 

başladık. Hastanemizin yan 
parsellerinde mülkiyeti İstanbul 
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Büyükşehir Belediyesi’ne ait alanda tahsisle Samiha Ayverdi 
Lisesi, Vatan Ticaret Lisesi, Fatih Vatan Lisesi ve defterdarlık 
binaları hizmet veriyordu. Mütevelli Heyeti Başkanımız 
Ahmet Akça Beyefendinin desteği ile 2 yıllık mücadelemiz 
sonucunda Vakıflar Genel Müdürlüğümüz bu okullardan 
birisine tahsisle Eyüp’te uygun bir yer göstermiştir. Ayrıca 
Zeytinburnu Belediyesi de diğer okullara yer göstermiştir. 
İstanbul Valiliği ile protokol yapılarak okulların yaptırılması 
ve yeni yapılan yerlerine taşınması sağlanmıştır. Defterdarlık 
binasının bulunduğu parseli ise 33 yıllığına kiraladık. Yapılan 
1/5000-1/1000 imar plan tadilatı çalışmaları ile bulunduğumuz 
alandaki mevcut fonksiyonlarımızı “Üniversite ve sağlık tesisi 
alanı” olarak tek bir fonksiyonda  birleştirdik. Mülkiyeti İstanbul 
Büyükşehir Belediyesine ait yukarıda bahsedilen liselerin 
bulunduğu parsellerin mülkiyeti Vakıflar Genel Müdürlüğümüz 
ve Büyükşehir Belediyesi arasında takas edilerek Vakıflar Genel 
Müdürlüğümüzce bu parsellerin mülkiyeti alınmıştır. Farklı 
tapuların tevhidini bitirme aşamasındayız. İnşallah 2018 yılında 
yeni hastanemiz için ilk kazmayı vurmayı planlamaktayız. 

Bezmiâlem Valide Sultan’dan bahseder misiniz? 
Kendisi 4 padişahımızın babaannesi olup Abdülhamid Han 
gibi değerli bir padişahımızı yetiştirmiştir. Aynı zamanda 
Bezmiâlem Valide Sultan yaklaşık 10 yıl boyunca Osmanlı 
Devleti'ni yönetmiştir. Çok ciddi bir idari tecrübesi vardır. 
Osmanlı’nın tüm eyaletlerinden, şehirlerinden insanların 
maruzatlarını bildirdiği mektuplara birebir cevap vermiş ve 
ilgilenmiştir. Oğlu Abdülmecit padişah olduktan sonra da, bu 
görevlerine devam etmiştir. Bezmiâlem Valide Sultan’ın tüm 
dünyayı, tüm insanları ve her değeri kapsayan bir yapısı vardır. 
Vakıf kadınıdır ve çok ciddi hayır hasenat yapmıştır. Elinin her 
yerdeki fakir fukaraya ulaştığını, medresedeki tüm öğrencileri 
burslu okuttuğunu, Hicaz’a kadar hayırlar yaptırdığını, sıbyan 
mektepleri ve yeşil mektepleri açtırdığını biliyoruz. Yıllardır 
İstanbul’un su ihtiyacını karşılayan Terkos Gölü’nü kendi 
mülkünden vakfetmiştir. Medeniyete ve eğitime çok değer 
veren bir şahsiyettir. Kurumumuz ile ilgili olarak Bezmiâlem 
Valide Sultan gördüğü rüyayı yorumlatmış ve ‘Siz öyle bir 
hayır işi yapacaksınız ki hayat boyunca bu dualar arkanızdan 
gelecek ve hiç kesilmeyecek.’ şeklinde tabir edilmiştir. 
Gerçekten de hastanemiz 1845 yılında inşa edilmiş olup 
sağlık hizmetini kesintisiz olarak sürdüren nadide kurumlardan 
biridir. Kurumumuz her türlü zorluğa rağmen bugünkü noktaya 
ulaşmıştır. Biz de kurucumuz Bezmiâlem Valide Sultan’ın 
yaptıklarının anlatılması ve öğretilmesi için Bezmiâlem Valide 
Sultan ile ilgili 2 yıldır “Teşkilatı, Kültürü ile Osmanlı Sarayı 
ve Bezmiâlem Valide Sultan” dersini tüm fakültelerimizde ve 
yüksekokulumuzda okutmaktayız. Ayrıca bu dersi veren Prof. 
Dr. Arzu Terzi Hanımefendinin hazırlamış olduğu Bezmiâlem 
Valide Sultan'ın Hayatı kitabını yakın zamanda yayınlanmasını 
sağlamayı planlamaktayız. Bu kurumun üniversite olması 
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için yaklaşık 30 yıl mücadele veren rahmetli Prof. Dr. 
Asaf Ataseven Hocamıza hürmetlerimi, saygılarımı 
her yerde bildirmek isterim. O’nun gibi emeği geçen 
çok hocalarımız, yöneticilerimiz olmuştur. Bilhassa 
üniversitemizin kuruluşundan itibaren her türlü desteğini 
esirgemeyen Vakıflar Genel Müdürümüz Dr. Adnan Ertem 
Beyefendi, Mütevelli Heyet Başkanımız Ahmet Akça 
Beyefendi ve emeği geçen tüm eski ve yeni Mütevelli 
Heyet Üyelerimize ve yöneticilerimize teşekkürü bir borç 
bilirim. 

Bezmiâlem’in bulunduğu noktayı nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Genel olarak değerlendirdiğimde Rektörünün, Genel 
Sekreterinin, Dekanlarının 2’sinin, akademisyenlerinin, 
idari personelinin ağırlıklı olarak bayan ve öğrencilerinin 
yüzde 70’inin ise kız öğrenci olduğunu görüyoruz. 
Biz bunu şöyle yorumluyorum; iyi 
niyetlerle kurulan kurumların aslına 
rücu ettiğini görüyorum. Bu kadar kız 
öğrencinin Üniversitemize teveccüh 
göstermesi basit bir şey olmasa gerek 
diye düşünüyorum. Kadınların tüm 
ayrıntılara dikkat ettiğini, daha sabırlı 
ve hizmetkar olarak gelecek yüzyıllara 
bu kurumu başarı ile taşımaya gayret 
ettiklerini söyleyebilirim. Elbette bu 
bir ekip çalışmasıdır. Üniversitemiz 
sadece kadın yöneticiler, 
akademisyenler, personeller ve 
öğrencilerden oluşmamaktadır. Tüm yöneticilerimizin, 
akademisyenlerimizin, personelimizin ve öğrencilerimizin 
hizmet ve katkıları çok büyüktür. Başarının anahtarı 
Bezmiâlem ailesinin ekip olarak uyumlu çalışmasındandır.  
Bu kapsamda, Genel Sekreter Yardımcılarım Hatice 
Kösretaş Hanımefendi ve Ramazan Serkan Özcan 
Beyefendi başta olmak üzere tüm direktörlerimize, 
müdürlerimize, sorumlularımıza, uzman ve çalışan 
idari personellerimize gösterdikleri üstün gayret, özenli 
çalışmaları ve hizmetlerinden dolayı çok teşekkür 
ederim.  

Üniversitemiz, marka değeri açısından sizce nerede 
bulunuyor? 
Yaklaşık son 4 yılda gerçekleştirmiş olduğumuz ulusal 
ve uluslararası alanda akademik ve idari faaliyetlerle 
Bezmiâlem markasının değeri daha da artmıştır. 
Özellikle akademisyenlerimizin ulusal ve uluslararası 
alanda katıldıkları kongreler büyük katkı sağlamıştır. 
Erasmus Plus kapsamında akademisyenlerimizin, 
öğrencilerimizin yurt dışına gitmeleri, idari personelimizin 

yurt dışında kendi alanları ile ilgili üniversite ve 
hastaneleri ziyaret etmeleri de bu bağlamda önemlidir. 
Ayrıca Rektörümüzün önderliğinde Uluslararası İlişkiler 
Departmanı ile birlikte Amerika’da gerçekleşen NAFSA 
konferansına her yıl katılım göstermekteyiz. Dünyanın 
en köklü üniversiteleri ile her türlü müzakere, bilgi 
alışverişi ve iş birliği yapabilme şansı bulmaktayız. Ayrıca 
yabancı öğrencilerin yerleştirilmesine yönelik Almanya, 
Hollanda, Belçika başta olmak üzere pek çok ülkedeki 
fuarlara katılmamız da tanınırlığımızı arttırmaktadır. 
ABD’nin en köklü kurumlarından Johns Hopkins 
Üniversitesi ile Mütevelli Heyet Başkanımız Ahmet Akça 
Beyefendi’nin önderliğinde tıp fakültemizin tıp eğitimi 
müfredatını geliştirme konusunda yapmış olduğumuz 
iş birliği Bezmiâlem’in bilimsellik açısından tanınırlığının 
artmasında çok büyük öneme sahiptir. Türkiye’de 
tıp eğitimi alanında sadece Bezmiâlem ile anlaşması 

olan Johns Hopkins Üniversitesi ile 
anlaşmamız devam etmektedir. Yine JHU 
ile anlaşmamız gereğince Tıp Fakültesi 
intörnlerinden seçilmiş öğrencilerimize de 
Amerika'da klinik çalışmaları yapabilme 
imkanı sunulmuştur. Rektörümüz Prof. Dr. 
Rümeyza Kazancıoğlu ve Tıp Fakültesi 
Dekanımız Prof. Dr. Dilek Sema Arıcı’ya 
ve ekibine bu süreçte verdiği akademik ve 
bilimsel desteklerden dolayı çok teşekkür 
ederim. 

Bezmiâlem’in akademik ve bilim camiası açısından 
öneminden bahseder misiniz? 
Bezmiâlem’n en büyük hedeflerinden biri geleceğin bilim 
insanlarını yetiştirmektir.  Öğrencilerin eğitim süreçlerine 
dair destekler veriyoruz, ama bunun dışında yetenekli 
ve yetkin öğrencileri de keşfetmeye ve takip etmeye 
çalışıyoruz. Tıp Fakültesi öğrencimiz Ahmet Serdar 
Mutluer de keşfetmiş olduğumuz ve destek verdiğimiz 
öğrencilerimizden biridir. Dünyada ilk kez bir tıp 
fakültesi öğrencisi mühendislik alanında Avrupa Nükleer 
Araştırmalar Merkezi (CERN)’e kabul edilmiştir. Ayrıca 
bu şekilde Rektörümüz ve Tıp Fakültesi Dekanımızın 
desteği ile Harvard Üniversitesi, Oxford Üniversitesi’ne 
gönderdiğimiz öğrencilerimiz de bulunmaktadır. 

Bezmiâlem ayrıca sunduğu sağlık hizmetleri ile referans 
kabul edilen bir merkezdir. Bezmiâlem akademik 
ve bilim camiasında çok kısa bir sürede hak ettiği 
konuma ulaşmıştır. Akademisyenlerimiz alanlarında en 
iyilerdir. Bu üniversiteye hiçbir zaman tek bir bilimsel 
ekolden akademisyenler getirilmemiştir. Türkiye’nin en 
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iyi akademisyenleri bilimsel başarıları ve uzmanlıkları 
değerlendirilerek üst yönetimimizce üniversitemize 
kazandırılmaya çalışılmıştır. Üniversitemiz yapmış 
olduğu tüm akademik ve idari faaliyetlerle, 
Dünya’da ve Türkiye’de üniversitelerin akademik 
performanslarını ölçen URAP (University Ranking by 
Academic Performance) Türkiye 2017-2018 yılındaki 
değerlendirme raporuna göre; 2000’den sonra kurulan 
üniversiteler genel sıralamasında 1’inci, 6000’den 
az öğrenci alan üniversiteler arasında 2’inci, vakıf 
üniversitesi genel sıralamasında 4’üncü, öğretim 
üyesi başına düşen öğrenci sayısı bakımından vakıf 
üniversiteleri sıralamasında 3’üncü ve tüm üniversiteler 
arasında 5’inci, tıp fakültesi olan üniversiteler genel 
sıralamasında 9’uncu, tüm üniversiteler sıralamasında 
ise16’ıncı basamakta yer alarak, 7 yıllık bir üniversite 
olmasına rağmen yüzlerce üniversiteyi geride bırakmıştır. 
Ayrıca ilk kez mezunlarını veren Tıp Fakültemizin 57 
öğrencisinden 48’i TUS sınavına girdi ve 15’i başarılı 
oldu ve çoğunluğu İstanbul’da büyük hastanelere 
yerleşti. Üniversitemizin ve öğrencilerimizin bu noktaya 
getirilmesinde akademik faaliyetlerin ve performansın 
yanı sıra,  bunları destekleyen idari  faaliyetlerin payı 
inkar edilemez. 

Bezmiâlem hızla ilerleyen ve büyüyen bir 
üniversitedir. Bu süreçte yürütmüş olduğunuz 
faaliyetlerden bahseder misiniz? 
Eyüp Sultan Yerleşkesi: 
Eyüp’te Abdullah Silahtar Ağa Caddesinde bulunan 
İlim Yayma Cemiyetinin binası kiralanmıştır. 1 yıl önce 
eğitim öğretime hazır hale getirilmiştir. Yapım ve İnşaat 
çalışmaları sonucunda; 14.500 m2 kapalı alanı olan 11 
katlı binanın 8 katı Sağlık Bilimleri Fakültemizce eğitim 
ve öğretim faaliyetlerinde kullanılmak üzere, 2 katı Eyüp 
Semt Polikliniği olarak ve 1 katı Sporcu Sağlığı Merkezi 
olarak hizmete açılmıştır. Eyüp Sultan Yerleşkemizde 
Sağlık Bilimleri Fakültemizin 808 öğrencisi eğitim ve 
öğretim faaliyetlerine devam etmektedir.

Dragos Hastanesi:
OHAL Kapsamında Üniversitemize devrolan 
Fatih Üniversitesi Sema Uygulama ve Araştırma 
Hastanesinin adı “Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi 
Dragos Hastanesi” olarak değiştirilmiştir. 9 Eylül 
2016 tarihinde Sağlık Bakanlığı yetkililerinden 
teslim alınmış ve aynı gün sağlık hizmeti sunulmaya 
başlanmıştır. 18.163 m2 kapalı alanı olan hastanede 
108 servis yatağı, 43 yoğun bakım yatağı olmak 
üzere toplamda 151 yatak kapasitesi mevcuttur. 
Yaklaşık 281 yeni personel istihdamı sağlanmıştır. 
Hastanenin tüm tıbbi cihazlarının ve aletlerinin 
bakım, onarım ve kalibrasyonları yapılmış, tüm alt 
yapı eksiklikleri giderilerek hizmete sunulmuştur.

Sultangazi İlhan Varank Yerleşkesi: 
OHAL Kapsamında Üniversitemize devrolan Murat 
Hüdavendigar Vakıf Üniversitesi'nin kampüsüne 15 
Temmuz Şehidimiz Prof. Dr. İlhan İlhan Varank’ın 
adı verilmiştir. 14.121 m2 kapalı alanı olan yeni 
yerleşkemize Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 
ve İngilizce Hazırlık Sınıfı bölümlerimiz taşınmıştır. 
2016-2017 eğitim öğretim döneminin başında 872 
öğrencimiz eğitim ve öğretimlerine bu yerleşkemizde 
başlamışlardır. Şu anda 985 öğrencimiz eğitime 
devam etmektedir. 

DRAGOS HASTANESİ
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Beykoz Yaşam Bilimleri ve Biyoteknoloji Enstitüsü: 
3.457 m2 kapalı alana sahip ve mülkiyeti Vakıflar 
Genel Müdürlüğüne ait askeri kışla binası, Enstitü'nün 
araştırma faaliyetlerinde kullanılmak üzere kiralanmıştır. 
Binanın Enstitü faaliyetlerine uygun hale getirilmesi için 
tüm altyapı ve inşaat desteği verilmiştir. Ayrıca akademik 
(özellikle yurt dışından) ve idari insan kaynağın işe 
alınmasında idari destek verilmiştir 

Bezmiâlem ailesine yakışan
yöneticilerimizin, 

akademisyenlerimizin, idari 
personelimizin bu kurumu daha 

ileriye götürmek için üstün gayret 
ve başarı göstermeleridir. 

Öğrencilerinize ve çalışanlarınıza iletmek istediğiniz 
bir mesajınız var mı? 
Özellikle Yöneticilerimden ve çalışma arkadaşlarımdan 
beklediğim, bu kurumun bir vakıf bilinciyle, hizmet için 
kurulmuş özel bir kurum olduğunu asla unutmamalarıdır. 
Bezmiâlem Valide Sultan’ın misyon ve vizyonu olan vakıf 
bilinci, hizmetkar yöneticilik ve hizmetkar liderlik vasfına 
sahip olarak bu kurumda bulunmalarını ve alanlarında 
hizmet etmelerini beklemekteyim. Bu yüzden, bize 
yakışan yöneticilerimizin, akademisyenlerimizin, idari 
personelimizin bu kurumu daha ileriye götürmek için 
üstün gayret ve başarı göstermeleridir. Öğrencilerimizden 
de aynı şekilde üstün gayret bekliyorum. Üniversitemizin, 
Mütevelli Heyetinin ve Vakıflar Genel Müdürlüğünün 
verdiği burslar, ileride ülkemize ve toplumumuza daha 
faydalı doktorlar, hemşireler, diş hekimleri, eczacılar vb. 
sağlık profesyonellerini yetiştirmek amacına yöneliktir. 
Öğrencilerimizin mezun olduktan sonra da ülkelerine karşı 
vazife ve sorumluluklarını gerçekleştirirken merhametli, 
empati yapabilen ve iletişim becerileri kuvvetli sağlık 
profesyonelleri olarak topluma hizmet etmelerini 
önemsediğimi bilmelerini isterim.
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Hastanemiz kuruluşundan beri birçok hastaya 
hizmet vermiş ve vermeye devam etmektedir. Bunlar 
arasında toplumun her kesiminden hatta yabancı 
ülkelerden gelenler de var. Bu bereketli şifa yurdunda 
dertlerine deva arıyorlar ve kendilerini hastanedeki 
emin ellere teslim ediyorlar.

Bir dönem burada tedavi görmüş birçok meşhur 
kişiyi saymak mümkündür. Ancak bu durum başka 
bir yazının konusu olarak ele alınabilir. İlk akla gelen 
Abdülhamid Han’ın kızı Şadiye Osmanoğlu,  romancı 
ve hikayecilerden Orhan Kemal, Mustafa Miyasoğlu, 
Ali Nar, Sibel Eraslan ve hikayeleriyle edebiyat ve 
sanat dünyamızda önemli yeri olan Mustafa Kutlu… 

Mustafa Kutlu ile neredeyse kırk yıla varan bir 
aşinalığımız ve dostluğumuz var. Bu dostluğun yanı 
sıra iyi bir Mustafa Kutlu okuyucusu olduğumu da 
itiraf etmeliyim. Dergah ve hareket ekolüne dahil, çok 
velût ve kaliteli eserler veren ağabeyimiz, Sait Faik 
Abasıyanık ile Sabahattin Ali’nin hikayeciliği üzerine 
yazdığı monografiler, sinema filmi senaryoları, Ekrem 

Işın Beyle iki yıl süren “İstanbul Tekkeleri” belgeseli, 
Ayşe Şasa Hanımefendiyle hazırladıkları, ancak 
çekilemeyen, Ahmet Hamdi Tanpınar’ın  “Huzur” 
romanının senaryosu, spor yazıları, sekiz ciltte 
tamamlanan Türk Dili ve Edebiyatı Ansiklopedisi, 
onun hikayeciliğinin yanında gıptayla anacağımız 
çalışmalarıdır.

Mustafa Kutlu, her insanda olduğu gibi zaman zaman 
sağlık problemleriyle karşılaştığında şifayı yine 
kendisi için İstanbul kültürünün önemli parçalarından 
saydığı hastanemizde aramakta ve Allah’ın izniyle de 
devasını bulmaktadır. Geçen yıl içinde kalp ve damar 
yollarıyla ilgili olarak hastanemizin ilgili servislerinde 
ameliyatlarını olan ve şifa bulan ünlü hikayecimiz ve 
özelde kadim dostumuz Mustafa Kutlu’yu haftada bir 
gün geldiği Cağaloğlu’ndaki Dergah Yayınları’ndaki 
odasında ziyaret ettik ve keyifli ve verimli bir sohbet 
ile bizi onurlandırdı. Kendisini daha ağır hareket 
etmeye mecbur eden bazı rahatsızlıklardan dolayı 
bir mülakat yapmak yerine sohbetten bazı bölümleri 
nakletmenin daha doğru olacağını düşündük. 

Tarih boyunca edebiyatımızın değerli şahsiyetlerine de şifa dağıtan 
hastanemizde Mustafa Kutlu’yu ağırlamanın mutluluğunu yaşadık. 

MUSTAFA KUTLU’NUN  
BEZMİÂLEM SEVGİSİ

YRD. DOÇ. DR. MEHMET EMİN AGAR / BVU ÖĞRETİM ÜYESİ 
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Mustafa Kutlu’ya hastanemizle ilgili bazı hatıralarını 
naklederse çok memnun olacağımızı bildirdik. 
Kendisi, hastanenin bütün milletimiz için olduğu 
gibi kendisi için de çok önemli ve değerli bir kurum 
olduğunu belirttikten sonra damar yollarından birden 
fazla ameliyat olduğunu ve kendisi ameliyat eden 
ve ameliyat sonrasını bakımını yapan doktor ve 
çalışanlara müteşekkir olduğunu belirtti. Kalp - damar 
ve nöroloji servislerinden övgüyle söz ettikten sonra, 
nörolojideki hocayla “huzursuz bacak”  sendromu 
diye tanımlanan rahatsızlık üzerine konuşurken, 
kendisinin de “Huzursuz Bacak” adlı bir hikaye 
kitabı olduğunu ve bu kitabın baş kahramanının bu 
rahatsızlıktan mustarip olduğunu söyleyince hocanın 
çok ilgilendiğini anlattı. Ayrıca ameliyatı ve tedavisi 
süresince kendisini ziyaret eden başta Rektörümüz 
Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu ve Genel Sekreterimiz 
Zeynep Gökçen’e, yine ismini hatırlayamadığı 
akademik ve idari personele teşekkürlerini ifade etti.
Başka hasta ve doktor hatıraları olup olmadığını 
sorduğumuzda ise, kendisinin gözlemci bir yazar 
olduğunu ve bu gibi hatıraları hikayelerde kullandığını, 
bu konuda da “İyiler Ölmez” adlı kitabındaki doktor 
tipinin başından gelenlerin dikkatle okunduğu zaman 
güzel anekdotlarla karşılaşılacağını söyledi.

Sohbetin devamında söz İstanbul’a ve değişimlere 
geldi.  İstanbul’un bizim için çok önemli olduğunu, 
O’nun tarihî ve kültürel varlığının mutlaka fonksiyonel 
olarak korunması, geliştirilmesi ve geleceğe sağlıklı bir 
şekilde taşınmasının çok önemli olduğunu, İstanbul’u 
Türk ve Müslüman İstanbul yapan eserlerin yağmadan 
kurtarılarak restore edilip İstanbul estetiğine uygun bir 
şekilde hayatın içine dahil edilmesi gerektiğini söyledi. 
Bu büyük ve abidevî eserlerin yanı sıra asıl önemli 
olan mahalle ve sokak zenginliğimizin de korunması 
ve daha canlı hale getirilmesinin şart olduğunu belirtti. 
İstanbul’a gezginler, turistler, oryantalist anlayışlı kişiler 
gibi değil; cedlerimiz gibi daha önceki kültürel mirası 
da hazmederek ama kendi beş asırlık ruha uygun bir 
şehircilik anlayışıyla yaklaşmalı ve şahsî maceramızı ve 
sosyal maceramızı buna göre düzenlemeli ve gerçek 
anlamda medeni, şehirli olmalıyız diye konuşmasını 
sürdürdü. Bu konuda düşüncelerini “Bir Demet 
İstanbul”, “Şehir mektupları” kitaplarında otuz yıldan 
beri yazdığını ve yazmaya devam edeceğini ifade etti.
Sohbet uzayınca sevgili ağabeyimizi fazla yormamak 
için izin istedik ve sıhhat ve afiyet temennileriyle 
yanından ayrıldık. 
 

HASTANEMİZDE TEDAVİ GÖREN EDEBİYATÇILAR

ALİ NAR

SİBEL ERASLAN ŞADİYE OSMANOĞLU

MUSTAFA MİYASOĞLU

ORHAN KEMAL
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Kurumumuza gelen hastalarımızın tedavilerine 
başlanılmadan önce, diş hekimimiz tarafından 
muayene edilerek gerek görülürse radyolojik 
görüntüleri alınmakta ve bu değerlendirmeler 
sonucunda bir tedavi planı oluşturulmaktadır. Bu 
plan dahilinde yapılacak tedaviler öncelik sırasına 
göre tasnif edilmekte; diş çekimi, dişeti problemleri, 
dolgu, kanal tedavisi, ortodonti, çocuk diş tedavileri, 
implant ve benzeri cerrahi işlemler, lamine/zirkon gibi 
estetik protetik uygulamalar vb. tüm tedaviler uzman 
hekimlerimiz tarafından tedavi edilmektedir. Çocuk 
ve/veya erişkinlerde genel anestezi ve yataklı tedavi 
hizmeti gerektiren işlemler ise, ameliyathanelerimiz 
ve tek kişilik modern yataklı servislerimiz kullanılarak 
yüksek konforda gerçekleştirilmektedir. 

Ağız ve Diş Sağlığı Eğitimi Veriyoruz
Ülkemizde son yıllarda diş hekimliğine yönelik 
artan farkındalıkla birlikte, her ne kadar ağız ve 
diş bakımında ilerleme kaydedilmişse de Türkiye 
İstatistik Kurumu’nun yapmış olduğu Türkiye Sağlık 

Araştırması’nda, 7-14 yaş grubundaki çocuklarda 
genel sağlık sorunları arasında % 23,9 ile ağız ve diş 
sağlığı sorunları ilk sırada yer almaktadır. Ağız ve diş 
tedavi hizmeti veren kurumlara ulaşmak ve hizmeti 
alabilmek ise ayrı bir problem olarak güncelliğini 
korumaktadır. 

Dragos Hastanesi Ağız ve Diş Sağlığı Merkezimizde, hastaya en kapsamlı 
ağız ve diş sağlığı hizmetlerini tek bir kurumda vermenin konfor ve 
güvenini yaşatıyoruz. 

AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞINDA  
EN KAPSAMLI HİZMETİ 
VERİYORUZ

PROF. DR. ALPER ALKAN / BVU DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİ DEKANI

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Dragos Hastanesi Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi 
olarak; yakın zamanda gerçekleştirdiğimiz fiziki alt yapı ve diş hekimliğinin tüm 
branşlarında oluşturulan akademik kadromuz ile hizmet vermeye başlamış 
bulunmaktayız. Merkezimiz, Dünyada diş hekimliği alanında baş döndürücü 
hızla gelişen dijital teknolojiye ve çağa uyum sağlamayı hedefleyerek, Cumartesi 
günü dahil olmak üzere tüm ekibi ile tedavi hizmetlerini Fakülte olanaklarını da 
kullanarak yürütmektedir. Şu an için; 1 profesör (çene cerrahisi), 1 profesör (dişeti 
hastalıkları-periodontoloji), 1 doçent (çene cerrahisi), 2 yardımcı doçent (kanal 
tedavisi-endodonti), 1 öğretim görevlisi (ortodonti), 1 uzman (protez), 1 uzman 
(çocuk diş hekimliği-pedodonti) ve 1 diş hekimi olmak üzere toplam 9 hekimimiz 
ile verilen hizmetlerimizi yakın gelecekte daha da artırmayı planlamaktayız. 
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Toplumun tüm yaş gruplarında ağız ve diş sağlığı 
seviyesinin yükseltilmesi, çocukluk çağında verilecek 
eğitim ve yapılacak tedavilerle mümkün olmaktadır. 
Bu bilinç ile Pedodonti uzmanımız tarafından, 0-14 
yaş arası çocukların ağız ve diş sağlığı konusunda 
bilgilerinin arttırılması, doğru diş bakımının öğretilmesi, 
doğru beslenmenin nasıl olması gerektiğinin anlatılması 
ve tüm bu bilgilerin davranış haline gelmesinin 
sağlanması konusunda eğitimler verilmekte ve mevcut 
diş problemlerinin tedavisi yapılmaktadır.

Yeni Nesil Estetik Sistemler Kullanıyoruz
Ortodontist öğretim görevlimiz tarafından, diş ve 
çenelere bağlı çapraşıklıkların giderilmesi, çene 
büyümesinin yönlendirilmesi (çocuk hastalarda), 
kötü alışkanlıkların çenelere yaptığı olumsuzlukların 
giderilmesi (parmak ya da dil emme, anormal 
yutkunma vb.) ve tüm ortognatik cerrahi öncesi 
hazırlıklar yapılmaktadır. Dişsel çapraşıklıkların 
giderilmesine yönelik ortodontik tedaviler her yaşta 
uygulanabilmekte olup, yeni nesil estetik sistemler 
istenildiğinde yetişkinlerde de kullanılabilmektedir.

Güven Odaklı Yönetim Anlayışına Sahibiz 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi olarak, bebeğinizin 
ilk dişinden çene cerrahisi gerektiren komplike 
işlemlere kadar her alanda kapsamlı ağız ve diş 
sağlığı hizmetlerinin tek bir kurumda verilebilmesinin 
kritik öneme sahip olduğunu biliyoruz. Üniversitemiz 
eğitim ve sağlık hizmetlerinde örnek alınan, bilime 

yön veren, vakıf kültürünü yaşatan, öncü, bölgede 
tanınmış bir merkez olup yıllar içinde ülkede ve 
bölgede yüzbinlerce kişinin güvenini kazanmıştır. 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Dragos Ağız ve Diş 
Sağlığı Merkezimizde bu güvene layık bir yönetim 
anlayışı ile hizmet vermeye devam etmekten gurur ve 
mutluluk duyuyoruz.

              

En basit işlemden en komplike 
işlemlere kadar her alanda 
kapsamlı ağız ve diş sağlığı 
hizmetlerinin tek bir kurumda 
verilebilmesini sağlıyoruz.



32   /   BezmiâlemAktüel 2018

nedeniyle başvuran hastalarımızın modern cihazlar ile 
erken tanılarını ve tedavilerini sağlayıp şifa bulmaları 
için gayret göstermektir.

Misyonumuz; 
Radyoloji alanı ile ilgili klasik bilgi, tecrübe ve 
birikimlerimize modern bilgi ve cihazları da katarak 
evrensel değerler ışığında 
tıpta uzmanlık öğrencileri ve 
asistan doktorlarımıza çağdaş 
standartlarda radyoloji eğitim 
ve öğrenimi vermek, hasta 
haklarına ve etik kurallara saygılı, 
sorumluluklarının bilincinde ve 
bunların gerektirdiği uygulamaları 
bilen Radyoloji doktorları 
yetiştirmek, tıp literatürüne katkı 
sağlayan araştırmalar yapmak 
ve hastalarımızın tanı ve tedavilerinde yüksek 
standartlarda sağlık hizmeti sunmaktır.

Sağlık hizmetlerinizden ve teknolojik 
imkanlarınızdan bahseder misiniz? 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesi 
Radyoloji Anabilim Dalı’na hastalıkların tanı ve 
tedavisi için başvuran hastalara en modern tıbbi 
cihazlar ve tedavi yöntemleri ile hizmet verilmekte 
ve tıbbi çözümler uygulanmaktadır. Üniversitemize 

bağlı toplam 4 Radyoloji kliniği 
bulunmaktadır. Merkez kampüs 
dışında Dragos Hastanemiz ile 
Eyüp ve Fatih Ek Hizmet Binası' 
nda Radyoloji hizmeti verilmektedir. 
Bölümümüzde 3 adet 1,5 Tesla 
Manyetik Rezonans Görüntüleme 
(MRG ) cihazı, 3 adet Bilgisayarlı 
Tomografi cihazı, 7 adet dijital 
röntgen cihazı, 1 adet floroskopi 
cihazı, 3 adet seyyar röntgen 

cihazı, 2 adet C-kollu röntgen cihazı, 2 adet dijital 
mammografi, 10 adet Doppler Ultrasonografi ve 2 adet 
Dijital Anjiografi cihazı bulunmaktadır. Dijital ortamda 

Türkiye’de vakıf üniversiteleri arasında anabilim dalı olarak ilk kez 
Tıpta Uzmanlık Eğitimi Akreditasyon Belgesi alan Radyoloji Anabilim 
Dalımız, deneyimli kadrosu ve modern cihazları ile hastaların erken tanı ve 
tedavilerinde önemli rol oynamaktadır. 

HASTALIKLARIN  
ERKEN TANI VE  
TEDAVİSİNDE ÖNCÜYÜZ!

PROF. DR. ALPAY ALKAN / BVU TIP FAKÜLTESİ RADYOLOJİ ANABİLİM DALI 

Anabilim Dalınız hakkında bilgi verir misiniz? 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi, Tıp Fakültesi, Radyoloji Anabilim Dalı olarak 
hastanemizde en modern tıbbi cihazlar ve girişimsel radyoloji yöntemleri ile bizlere 
başvuran hastalarımızın tanısal radyolojik tetkikleri ve tedavileri yapılmaktadır. 
Radyoloji Anabilim Dalının hasta tanı ve tedavisi, eğitim ve araştırma olmak üzere 3 
temel görevi bulunmaktadır. Radyoloji Anabilim Dalı'mızın akademik kadrosunda 
3 Prof., 4 Doç., 1 Yrd. Doç., 3 Öğrt. Grv. 6 Uzman Dr. ve 6 Tıpta Uzmanlık 
öğrencisi bulunmaktadır. Radyoloji Anabilim Dalı olarak amacımız, üniversitemizi 
tercih eden öğrencilerimize güncel bilgiler ışığında modern eğitim vermek, 
yapılan bilimsel çalışmalar ile tıp dünyasına katkıda bulunmak, bize rahatsızlıkları 
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elde ettiğimiz tüm görüntüler bir merkezde toplanıp 
saklanmaktadır. Bu görüntüler değerlendirildikten 
sonra raporlandırılmakta ve yine dijital ortamda 
arşivlenip hastanenin tüm birimlerine internet ağı ile 
gönderilmektedir. Bu işlemler için gerekli olan Görüntü 
Arşiv ve İletişim Sistemi  (PACS) ve Radyoloji Bilgi 
İletişim Sistemi (RIS) hastanemizde bulunmaktadır. 

Girişimsel Radyoloji Bölümü’nde en ileri teknolojiye 
sahip Dijital Anjiyo cihazıyla birçok damarsal hastalığın 
tanısı konulabilmekte ve pek çok hastalığın tedavisi 
ameliyata gerek kalmaksızın girişimsel radyolojik 
yöntemlerle yapılabilmektedir. Tüm vasküler ve 
nonvasküler girişimsel işlemler öğretim üyeleri 
tarafından yapılmaktadır. Merkez hastanemizde 
Girişimsel Radyoloji Anjiyografi ünitesinde 2016 
yılında kurulumu yapılmış olan monoplan flat panel 
dedektör anjiyografi cihazı ve 2 adet Doppler cihazı ile 
aşağıdaki tanı ve güncel tedavi işlemleri yapılmaktadır.
 
Ayrıca Radyoloji Anabilim Dalı’mızda Kardiyak MR 
görüntüleme, koroner BT anjiografi, Fonksiyonel Beyin 
MR, MR Spektroskopi, Difüzyon Tensor Görüntüleme 
(DTI), BOS akım MRG, multiparametrik Prostat MR 
gibi ileri görüntüleme yöntemleri dahil olmak üzere her 
türlü radyolojik inceleme yapılmaktadır. 

Yılda kaç hastaya hizmet veriyorsunuz ve 
yoğunluğunuzun düzeyi nedir? 
Bölümümüzde: günde ortalama 1200 röntgen çekimi, 
300 ultrasonografi, 60 Doppler ultrasonografi, 250 
Bilgisayarlı Tomografi, 250 Manyetik Rezonans 
Görüntüleme, 30 Mamografi çekimi yapılmaktadır. 
Aylık olarak  ortalama 30.000 röntgen çekimi, 6000 
ultrasonografi, 1200 Doppler ultrasonografi, 7000 
Bilgisayarlı Tomografi, 6500 Manyetik Rezonans 
Görüntüleme, 700 Mamografi çekimi ve 500 
civarında radyolojik girişimsel işlem yapılmaktadır. 
Bölümümüzde yıllık olarak tüm radyolojik inceleme 
yöntemleri ile toplam 450-500 000 kişiye hizmet 
verilmektedir.
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Tıpta Uzmanlık Eğitimi Akreditasyon Belgesi aldınız.  
Bunun öneminden bahseder misiniz? 
Radyoloji Anabilim Dalımız Türkiye Radyoloji Derneği'nin yapmış 
olduğu değerlendirmeler neticesinde 5 yıl süre ile Tıpta Uzmanlık 
Eğitimi Akreditasyon Belgesi almıştır. Belgemiz, Antalya’da yapılan 
38. Ulusal Radyoloji Kongresi'nde tarafımıza takdim edilmiştir. 
Anabilim Dalımız, tüm üniversiteler ve eğitim-araştırma hastaneleri 
dahil olmak üzere Akreditasyon belgesi almayı başaran 6 merkez 
olmuştur. Vakıf Üniversiteleri arasında ise Akreditasyon belgesi alan 
ilk Anabilim Dalıdır.

Eğitime yönelik katkılarınız nelerdir?
Türk Radyoloji Derneği’ni temsilen TUKMOS’da nihai seviyeye 
ulaştırılan asgari eğitim standartları esas alınarak, kişisel gayretleri 
ve becerileri gözardı etmeksizin Tıpta Uzmanlık öğrencilerinin 
eğitim ve öğretiminin planlanması yapılmaktadır. Tıpta uzmanlık 
öğrencilerinin rotasyon programlarında hiçbir şekilde aksamaya izin 
verilmemektedir.

Öğretim üyesi ve Uzmanlık öğrencileri 
seminer programları güz ve bahar 
dönmeleri olmak üzere 6’şar aylık 
eğitim programları yapılmaktadır. 
Radyoloji alanında güncel gelişmeler 
ve Tıpta Uzmanlık öğrencilerinin 
talepleri gözönünde bulundurularak 
eğitim programı planlanmaktadır. 
Anabilim Dalımız bünyesinde toplantı 
ve seminer odasında hergün çeşitli 
konsey ve dersler yapılmaktadır. Bu 
toplantılar sabah saat 07:30 - 08:00 
arasında ve öğle arası 12:30 - 13:30 
arasında yapılmaktadır. Bu toplantı 
ve konseylerde alanları ile ilgili bilgi ve 
deneyimlerini paylaşan doktorlarımız 
ile birlikte vakalar multidisipliner 
ekip yaklaşımı ile birlikte 
değerlendirilmekte ve hastalarımıza 
modern bilgiler ışığında tanı ve 
tedavi planlamaları yapılmaktadır. Bu 
toplantılara tıp fakültesi öğrencileri 
de katılmakta olup kendilerine tıp 
eğitimi veren öğretim üyelerinin 
hasta değerlendirme, tanı ve tedavi 
planlamasını vaka bazlı olarak 
izlemektedirler.
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Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Dragos Hastanemizde yetkin akademik 
kadro ve ileri teknolojik imkanlarımız ile kalbi durdurmadan mitral kapak 
tamiri gerçekleştiriyoruz.

ATAN KALPTE MİTRAL 
KAPAK TAMİRİ 
ARTIK MÜMKÜN!

PROF. DR. CENGİZ KÖKSAL / DRAGOS HASTANESİ KALP VE DAMAR CERRAHİSİ ANABİLİM DALI 

İleri mitral kapak yetmezliğinde cerrahi seçenekler kapağın değiştirilmesi veya 
tamir edilmesi şeklindedir. Mitral kapakta “çökme” diye tabir edilen mitral kapak 
prolapsusunda altın standart cerrahi tedavi yöntemi, mitral kapağın tamir edilmesidir. 
Mitral kapağın tamir edilmesinin değiştirilmesine göre birçok üstün tarafları vardır. 
En önemli üstünlüğü ameliyatta ölüm riskinin daha az olmasıdır. Diğer üstünlükleri 
arasında hayat boyu kan sulandırıcı kullanılmasına gerek olmamasıdır. Kan sulandırıcı 
kullanmak hastanın yaşam konforunu çok bozar. Özellikle, metal kapak takıldığı 
zaman kapağın üzerinde pıhtı oturmaması için hasta ömür boyu kan sulandırıcı hap 
kullanmak zorundadır. Bu ilacın etkili olabilmesi için bir haftada veya 2 haftada bir 
kan testi yapılması ve ilacın dozunun bu teste göre ayarlanması zorunludur. Ayrıca 
yediğimiz yiyecekler ve kullandığımız diğer ilaçlar, kan sulandırıcı ilacın dozunda 

ayarlamalar gerektirir. İlacın yüksek dozda kullanılması 
vücutta istenmeyen ölümcül kanamalara neden olabildiği 
gibi, dozun az olması kapakta pıhtı oturmasına neden 
olabilir ki bu durum ölümcüldür. Metal kapaklarla ilgili 
diğer bir sorun ise vücuda yabancı bir madde olduğu 
için metal kalp kapağın mikrop kapma riski ömür boyu 
devam eder. Bunu önlemek amacıyla kapak değişim 
ameliyatı olan hastalar enfeksiyonlardan korunmak için 
daha dikkatli olmalıdırlar. Özetle söylemek gerekirse, 
metal kapakla yaşayan hastalar ömür boyu doktor 
kontrolünde olmak zorundadırlar. Hastanın yaşam 
konforu bozulacaktır. Her hafta doktoru görüp kan testi 
yaptırmak zordur, özellikle hastanelere uzak yaşayanlar 
için çok zordur.

Hangi Hastalara Mitral Kapak Tamiri Uygulanmalı! 
Mitral kapak tamir ameliyatı mitral kapağında çökmeye 
bağlı ileri mitral yetmezliği olan her hastaya yapılmalıdır. 
Ancak özellikle bu ameliyattan aşağıdaki hasta grupları 
fayda görecektir:
1. Henüz evlenip çocuk sahibi olmamış kadın hastalar. 
Bunun nedeni de kullanılacak kan sulandırıcı hapın 
çocuk sahibi olunmasını zor kılması. 

2. Kırsal bölgede yaşayan ve sık aralarla kan tahlili 
yaptırıp ilaç doz ayarlaması yapması zor olan hastalar.
3. Mesleki olarak sürekli travmaya maruz kalma riski 
olan hastalar veya ağır spor yapan sporcular. Bu 
hastalar kan sulandırıcı hap kullanırsa sık travmaya 
maruz kalacaklarından ufak bir kanama bile ciddi 
kanamalara yol açabilir.
4. Kalp fonksiyonları bozulmuş hastalarda: kapak tamiri 
kalp fonksiyonlarını daha iyi korur.

Mitral Kapak Tamirinde Açık Tamir Seçeneği 
Günümüzde; önden göğüs kafesi açılarak, sağ koltuk 
altından veya robotla mitral kapak tamiri yapılır. Ancak 
bu yöntemlerin hepsinde kalp durdurularak, vücudun 
kan akışı suni bir dolaşım sistemine bağlanır. Aslında 
bahsedilen kapak tamir yöntemlerinde kalbin durdurularak 
kalp akciğer makinasına bağlanması ameliyatın risklerini 
arttıran ve hastane, yoğun bakım kalış sürelerini uzatan 
bir faktördür. Kalp durdurularak yapılan kapak tamir 
ameliyatları sonrası ortalama 2 gün yoğun bakım ve 5 gün 
servis yatış süreleri vardır ve hayati risk bu ameliyatlarda 
ortalama %2-3 arasındadır. 
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Mitral Kapak Tamirinde Yeni Bir Dönem: 
Kalbi Durdurmadan Mitral Kapak Tamiri
Kalp atmaya devam ederken sol koltuk 
altından 3 cm’lik bir kesi ile girilerek 
yapılan mitral kapak tamiri günümüz 
ileri teknolojisinin hastalara sunduğu 
güzel bir imkandır. Bu yöntem 2009 
yılından beri Avrupa’da başarı ile 
uygulanmakta ve 2016 yılından 
beri de ülkemizde de 60 hastaya 
uygulanmıştır. En önemli avantajı kalbi 
durdurmadan tamirin yapılması ve bu 
nedenle ameliyat sonrası yoğun bakım ve 
hastane kalış sürelerinin kısa olmasıdır. Yoğun 
bakımda 1 gün kalan hastalar 3. günde servisten 
taburcu edilirler. Bu yöntemle hayati risk açık yönteme 
göre yarı yarıya azdır. Yaklaşık 3 cm’lik bir kesi ile 
sağ meme altından yapılması, bu yöntemin estetik 
olarak ta avantajlı bir yöntem olmasını sağlar. İşlem 
ameliyathanede ve ekokardiyografi eşliğinde yapılır. 
Ekokardiyografi altında yapılması yapılan tamirin 
nasıl olduğu ve kalitesi hakkında cerrahın anında bilgi 
almasını sağlar ki, cerrah ameliyat sonrası yaptığı 
işin kalitesinden emin olur. Atan kalpte mitral kapak 
tamirinde başarının en önemli anahtarı uygun hasta 
seçimidir. Uygun hastada tecrübeli bir cerrah için 
ameliyatın toplam süresi 1,5 saattir. Bu yöntemin diğer 

bir avantajı da kalp akciğer makinasına bağlanması 
sakıncalı ve yüksek riskli olan; yaşlı, akciğer veya 

böbrek rahatsızlığı olan hastalar için belki de 
tek tamir yöntemi olmasıdır. 

Özetle, teknolojinin hayatımıza bu 
kadar girdiği ve yaygın kullanıldığı 
günümüzde atan kalpte mitral 
kapak tamir yöntemi, ileri 
teknolojinin hastalarımıza sunduğu 

bir tedavi seçeneğidir. Bu yöntemle 
ameliyatta ölüm riski ve hastanede 

kalış süresi açık yönteme göre yarı yarıya 
azdır. 3 cm’lik sağ meme altı kesi ile estetik 

bir yöntem olmasının yanında, kalp durdurulmadığı ve 
suni dolaşıma bağlanmadığı için yaşlı, açık yöntem 
için riskli hastalar için belki de tek cerrahi tedavi 
seçeneğidir. 

İleri teknolojinin hastalarımıza 
sunduğu Mitral Kapak yöntemi 

ameliyatta ölüm riskini açık 
yönteme göre yarı yarıya 

azaltmaktadır.
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Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Sağlık Bilimleri Enstitümüzde, disipliner ve 
disiplinlerarası 13 yüksek lisans 10 doktora programı ile geleceğin bilim 
insanlarını yetiştirmeyi hedefliyoruz. 

GELECEĞİN
BİLİM İNSANLARI
BEZMİÂLEM'DE YETİŞİYOR

PROF. DR. SEMRA ÖZÇELİK/ BVU SAĞLIK BİLİMLERİ ENSTİTÜSÜ MÜDÜRÜ

Lisansüstü eğitim, lisans eğitimlerini tamamlayan bireylere verilen yüksek lisans 
ve doktora eğitimlerini içerir. 1981 yılında 2547 Sayılı Yükseköğretim Kanunu 
ile üniversitelerimizde verilen lisansüstü eğitim 36 yıldır üniversitelere bağlı 
enstitüler tarafından gerçekleştirilmektedir. Ülkemizdeki tüm lisansüstü eğitim 
veren enstitüler, YÖK’ün belirlediği ve Resmi Gazete yayınlanıp yürürlüğe giren 
“Lisansüstü Eğitim ve Öğretim Yönetmeliği”nde belirtildiği şekilde yürütülmektedir. 
Lisansüstü eğitimde dünyada farklı uygulamalar bulunmaktadır. ABD’de yüksek 
lisans (Msc) ve doktorada (PhD) zorunlu ve seçmeli dersler ve tez gibi iki önemli 
aşama yer alırken, Avrupa sisteminde İngiltere gibi bazı ülkelerde, dersler 
bulunmamakta sadece tez aşaması yer almaktadır. 

Asya ve Avustralya’da ise ABD sistemine yakın bir 
eğitim söz konusudur. Çin, Hindistan, Güney Kore, 
Japonya gibi ülkelerde lisansüstü eğitime ilgi oldukça 
fazladır. Ülkemizde yürütülmekte olan lisansüstü 
eğitimler, Avrupa’nın çoğunluğu, ABD ve Asya’daki 
sistemlerle uyumludur. Lisansüstü eğitimde; 
yüksek lisans için ortalama en az 120 AKTS (60’ı 
derslerden 60’ı tez aşamasından), doktora için ise 
240 AKTS (120’si derslerden, 120’si doktora yeterlilik 
ve tez aşamasından) alınması zorunludur.  Her 
üniversite kendi özelliğine göre bu enstitülerde, farklı 
programlarda yüksek lisans ve doktora programları 
açmaktadır. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Sağlık 
Bilimleri Enstitüsü'nde disipliner ve disiplinlerarası 13 
yüksek lisans 10 doktora programı açılmış olup bu 
programlarda eğitimler devam etmektedir. 

Sağlık Bilimleri Enstitülerinde herhangi bir programın 
açılabilmesi için öncelikle o programda lisansüstü 
derecede eğitim verebilecek nitelikte yeterli öğretim 
üyesinin bulunması ön koşuldur. Enstitülerin öncelikle; 
YÖK’ün belirlediği kriterlere uyulması koşuluyla, 

açılacak programın içeriği, mezunlarının yetkinliği 
gibi birçok konuyu içeren açılış dosyalarıyla YÖK’e 
başvurmaları gerekmektedir. YÖK, uygun bulduğu 
yüksek lisans ve doktora programlarını ve o programların 
Anabilim dallarını, ilgili kurullarında onayladıktan 
sonra programın açılabileceğini üniversitelere bildirir. 
Bu onayla birlikte açılan programa öğrenci alımına 
başlanabilmektedir. Lisansüstü dersler o programı 
oluşturan, o konuda kariyer yapmış akademisyenler 
tarafından verilir.  

Ülkemizde halen 185 üniversite bulunmaktadır.  
YÖK istatistiklerine göre, bu üniversitelerde bulunan 
enstitülerde (Sağlık, Fen, Sosyal ve Eğitim Bilimleri 
Enstitüleri) toplam 595 638 yüksek lisans,  103 725 
doktora öğrencisi eğitimine devam etmektedir. Bu 
sayı sağlık alanında yapılan uzmanlık eğitimlerini 
katmazsak ülkemizde, lisansüstü eğitim alan kişi 
oranının  % 0.8 olduğunu göstermektedir. Bu oran 
daha fazla sayıda araştırmacı yetiştirmemiz gerçeğini 
de ortaya koymaktadır.



‘‘Bezmiâlem’de geleceğini planla’’

Lisansüstü  
Programlarla

Diğer taraftan sadece sağlık alanını düşünecek olursak, ülkemizde, farklı 
üniversitelerde toplam 89 Sağlık Bilimleri Enstitüsü bulunduğu, bu 
enstitülerde açılmış olan programlarda da YÖK’ün istatistiklerine göre 
39 419 yüksek lisans,  12 593 de doktora öğrencisinin eğitimlerine 
halen devam ettiği görülmektedir. 

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi olarak Sağlık Bilimleri 
Enstitümüzde, açılan yeni programlarla   farklı alanlarda 
araştırmacı ve akademisyen yetişmesine katkıda 
bulunmaya devam ediyoruz. Disiplinlerarası “İlaç 
Araştırma ve Geliştirme” tezli yüksek lisans programı ve 
yine disiplinlerarası “Deneysel ve Uygulamalı Endokrinoloji” 
tezli yüksek programının açılması talebimiz de onaylanmış 
olup, 2018-2019 Eğitim Öğretim yılı güz döneminde öğrenci 
alımına başlanması planlanmaktadır. 2018 yılında yeni program 
taleplerimizle Enstitü Anabilim dallarımız ve programlarımızla 
eğitime aktif bir şekilde devam etmeyi hedefliyoruz.

Sağlık Bilimleri Enstitüsü olarak bu bahar yarıyılı için 
öğrenci başvuruları alımı gerçekleşti. BVU Sağlık 
Bilimleri Enstitüsü 2017 – 2018 Eğitim ve Öğretim yılı 
Bahar Dönemi Açılan Lisansüstü Programlarını Sağlık 
üniversitesi Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde bu dönem 
kontenjan açılan  “Biyoteknoloji Doktora ve Yüksek Lisans 
Programı,   Farmakognozi ve Doğal Ürünler Kimyası Doktora ve 
Yüksek Lisans Programı, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Tezli Yüksek 
Lisans Programı, Kardiyopulmoner Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Doktora 
Programı” gibi programlarda öğrenci alımı yapıldı. Kayıt olan öğrenciler teorik 
ve pratik eğitimin verileceği programlarda yoğun olarak araştırma programlarına 
katılabileceklerdir.
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BVU Dragos Hastanesi’nde hizmete açılan Obezite Cerrahisi Merkezimizde 
yetkin akademik kadromuz ve teknolojik imkanlarımız ile hastalarımıza en 
uygun ve en güvenilir cerrahi tedavi seçeneğini sunuyoruz. 

OBEZİTE CERRAHİSİ  
MERKEZİMİZLE  
FARK YARATIYORUZ

UZM. DR. CEYHUN AYDOĞAN / DRAGOS HASTANESİ OBEZİTE CERRAHİSİ MERKEZİ

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Dragos Hastanesi’nde yeni hizmete giren Obezite 
Cerrahisi Merkezi, hastalara doğru tanı ve tedaviyi en güvenilir şartlarda sağlamak 
amacıyla hayata geçirilmiştir. Obezite Cerrahisi Merkezindeki tanı ve tedaviye 
yönelik tüm süreçleri endokrinolog, psikiyatri uzmanı, kardiolog, anestezist, 
radyolog, diyetisyen ve obezite cerrahından oluşan güçlü bir akademik kadro 
yürütmektedir. Obezite cerrahisinde ekip olmak çok önemli bir unsur olup 
hasta açısından da hayati önem taşımaktadır. Hastaların tüm detaylarıyla 
değerlendirilmesi ve bunun sonucunda hastaya uygun cerrahinin saptanması bu 
ekibin sorumluluğundadır. Ayrıca işlem sonrası oluşabilecek komplikasyonlarda 
bu ekip tarafından yönetilerek hasta güvenliği en üst seviyeye çıkarılmaktadır. 

Günümüzde sıkça konu olan obezite cerrahisi sonrası 
sorunları ortadan kaldırmanın tek yoludur. 

Yılda 3,5 Milyon İnsan Hayatını Kaybediyor
Obezite yanlış beslenme, genetik faktörler, hormonal 
bozukluklar ve en önemlisi yetersiz fiziksel aktiviteye 
bağlı olarak ortaya çıkan bir durumdur. Yılda yaklaşık 
3,5 milyon insan sadece fazla kilolar ve obezite 
nedeniyle hayatını kaybetmektedir. 

Obezite kavramı dünya genelinde bir ölçüm sistemiyle 
sınıflandırılmıştır.  Kısaca VKI (vücud kitle indeksi) 
olarak adlandırılır. VKI 40’dan büyük hastalarda, VKI 
indeksi 35’den büyük olup Tip 2 diyabet, kontrolsüz 
hipertansiyon, uyku apne sendromu, metabolik 
sendrom gibi ek hastalıkları olanlarda bariatrik 
cerrahi uygulanmaktadır. Bariatrik cerrahi 18 – 65 
yaş aralığında her kişiye uygulanabilir, bazı özel 
durumlarda yaş aralığı değişebilmektedir. Bu şartlar 
dışında en az 3 yıldır obezite hastası olmak, hormonal 
hastalığı olmamak, alkol ve ilaç bağımlılığı olmamak, 
anestezi ve ameliyat için yüksek riskli hasta olmamak 
sayılabilir.  

Merkezimizde Uygulanan Yöntemler
Obezite Cerrahisi Merkezimizde Sleeve Gastrektomi 
(Tüp mide), Gastrik Bypass, Mide Balonu uygulamaları 
gibi çeşitli metabolik ve kısıtlayıcı işlemler 
gerçekleştirilmektedir. 

Sleeve Gastrektomi (Tüp mide): Obezite cerrahisinde 
kullanılan yöntemlerin başında gelmektedir. Midenin 
oransal olarak % 75 – 80’ı çıkarılmaktadır. Hastaların 
tamamına yakını total kilolarının en az %35’ini 12 -15 
ay içerisinde kalıcı olarak verir. Geri dönüşümsüz 
bir yöntem olmasına rağmen vitamin ve demir 
ilaçlarının uzun süre kullanılmasına gerek duyulmaz. 
Günümüzde tüm dünyada en sık uygulanan ve en 
başarılı yöntemlerden biridir. 

Gastrik Bypass Cerrahisi: Hedef onikiparmak 
bağırsağına dökülen safra ve pankreas enzimleri ile 
gıdaların olması gereken yerden çok daha uzak ince 
barsak bölümlerinde karşılaşmasıdır. Hasta kısaca az 
yer ve yediğinden az yararlanır. Burada mide barsak 
sistemi hormonlarındaki değişim tüp mideye oranla 
daha belirgin olur. Buna bağlı olarak da açlık hissi 
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azalır, tokluk hissi artar ve kan 
şekeri daha düzgün seyreder. 
Dezavantajları ise uzun süre, 
belki ömür boyu ilaç kullanmak 
gerekebilir ve komplikasyon 
riskleri 2 veya daha fazla 
anastomoz gerektireceği için daha 
yüksektir.

Mide Balonu: Endoskopik yani cerrahi 
olmayan bir yöntemdir. Uzun yıllardır obezite 
tedavisinde kullanılmaktadır. Tokluk hissi yaratır 
ve yer kaplayıcı olması nedeniyle midede hacim 
küçültücü olarak görev yapmaktadır. Günümüzde 
halen en çok kullanılmakta olan mide içi araçtır. Mide 
balonu çeşitlerine göre mide de 6-12 ay kalabilir. 
Hastalar kilolarının yaklaşık %15-20 sini bu süreçte 
kaybederler. 

Revizyon Cerrahisi: Hastanın ilk cerrahisi sonrası 
kilo alımı nedeniyle yapılan cerrahilerde sıklıkla 
uygulanmaktadır.  

En Doğru ve Güvenilir Cerrahi!
Bu işlemler sonrasında hastaların belirli dönemlerde 
uzun süreli takipleri yine ekibimiz tarafından 
gerçekleştirilmektedir. Bu takiplerde amaç hastanın 

doğru beslenmesinin sağlanması, 
çeşitli tahlillerle karaciğer, 
böbrek fonksiyonlarının 
değerlendirilmesi, diyabet ve 
tansiyon takipleri ile düzenli kilo 

takiplerinin ölçümüdür. Bunlar 
akademik kadromuz tarafından 

yakın takip edilerek yapılan cerrahinin 
sonuçları karşılaştırılmaktadır. Bu 

sonuçlara dayanarak en uygun hastaya en 
uygun cerrahi tedavi seçeneğini sunmak Bezmiâlem  

Vakıf Üniversitesi Dragos Hastanesi Obezite Cerrahisi 
Merkezi'nin en önemli farkıdır. Tüm hastalarımıza şifa 
ve mutlu bir ömür dileriz 
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Yaşın ilerlemesiyle birlikte düşen kalp atım sayısı, 
azalan oksijen tüketimi, kalpte ve akciğerlerde 
kaybolan elastikiyet, solunum fonksiyonlarında 
azalma, immün sistemin zayıflaması, sinir sisteminde 
nöron kayıplarıyla birlikte hareketlerde, mental 
işleyişte azalma görülür. Bu doğal süreci engellemek 
mümkün olmasada yavaşlatmak için bazı şeyler 
yapılabilir.

En önemlisi beslenmenizi gözden 
geçirin. Vücudumuz aldığımız 
besinlerle fizyolojik ve 
biyolojik sürecini devam 
ettirir. O halde yediğimiz 
şeylerden oluşuyoruz 
diyebiliriz. Sağlıklı bir 
hayat ve sağlıklı yaşlanma 
için tükettiğimiz besinler ve 
kullandığımız bitkisel takviyeler 
önem arz etmektedir.

Sağlıklı yaş almada hangi bitkilerin 
takviyesi bize yardımcı olur?
Ceviz (Juglans regia)
Sabit yağı doymamış yağ asitleri bakımından 
zengindir. İçerdiği yüksek omega-3 ve omega-6 
cildin nem ve elastikiyetini korumasını sağlar. 

Yüksek tri-gliserit ve yüksek LDL dediğimiz kötü 
huylu kolesterolü düşürmede rol alır. Bununla birlikte 
taşıdığı antioksidan bileşiklerden dolayı kalp damar 
sağlığında önemli rol oynar. E vitamini bakımından 
zengindir. 

Antienflamatuar etkiye sahiptir. Ceviz yağı harici olarak 
kullanıldığında güneş yanıklarında ve geniş 

olmayan yüzeyel yanıklarda tedavi 
edici olduğunu görüyoruz. Ayrıca 

ağız içi yaralar üzerinde ağrı 
kesici özelliğe sahip olduğunu 
biliyoruz. Yaşlanmanın 
etkilerini geciktirir. Zihinsel 
kavrama yeteneğine destek 
sağlar.
Nasıl Kullanılır: Günde 5-6 

adet ceviz yenilmesi sağlık 
açısından faydalıdır. Ancak 

kişide kilo problemi varsa daha az 
sayıda tüketilmelidir. 

Yaban Mersini (Billberry) (Vaccinium myrtillus )
İçerdiği antosiyanin, A ve C vitaminlerinden dolayı 
doğal antioksidandır. Kan basıncını doğal olarak 
düşürür ve pıhtılaşmayı önler. Yüksek antioksidan 
aktivitesinden dolayı kardiyovasküler hastalıklar ve 

Doğada bulunan pek çok bitki, hastalıklardan korurken  
uzun bir ömür yaşamamıza da yardımcı oluyor.   

SAĞLIKLI VE UZUN ÖMRÜN 
BİTKİSEL YOLLARI

PROF. DR. MURAT KARTAL / BVU ECZACILIK FAKÜLTESİ FİTOTERAPİ EĞİTİM, UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ

Yaşlanma, tüm canlılar için doğumla başlayıp ölüme kadar geçen zaman içerisinde 
vücutta meydana gelen değişim ve dönüşümleri kapsar. Genel olarak vücudun tüm 
fonksiyonlarında meydana gelen yavaşlama durumu olarak tabir edebiliriz. Dünya 
Sağlık Örgütü 65 yaş ve üzeri bireyleri yaşlı olarak değerlendirir. Yaşlanma genetik 
kodlarımızda şifrelenmiştir ve gelişimi çevresel etkenler, beslenme alışkanlıkları ve 
hastalıklar gibi pek çok faktöre bağlı olarak kişiden kişiye değişkenlik gösterir. Her 
ne kadar yaşlanmak kaçınılmaz olsa da sağlıklı yaş almak mümkündür. Burada esas 
olan vücudu bir bütün olarak görebilmektir. Yaşlanmayı sadece dış görüntümüzde 
meydana gelen değişiklikler olarak değerlendiremeyiz. Yaşlanmayla beraber kalp-
damar, solunum, iskelet-kas, sinir, immün sistemimizde, duyusal ve metabolik 
fonksiyonlarımızda  fizyolojik ve biyolojik değişiklikler meydana gelir.
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SAĞLIKLI VE UZUN ÖMRÜN 
BİTKİSEL YOLLARI

kansere karşı 
koruyucudur. 

Yaban mersini, 
diyabet için 

destekleyici bir tedavi 
olarak kullanılabilir; 

çünkü meyveler, kandaki 
şekeri düşürür ve diyabetin eşlik edebileceği göz 

hastalıklarını önleyicidir. Ayrıca kolon kanseri 
hücrelerinin büyümesini önleyici özelliktedir. Kısa 
süreli hafızanın kuvvetlenmesinde çok önemlidir.

Nasıl Kullanılır: Günde 30 g alınması uygundur. Dolu 
dolu 2-3 yemek kaşığına tekabül eder.

Meryemana Dikeni (Silybum marianum)
Vücudumuzdaki zehirli maddelerin ve toksinlerin 
temizlenmesinde, enfeksiyonlara karşı vücut 
bağışıklığında önemli rolü olan karaciğer üzerinde 
koruyucu etkisi vardır. İçerdiği bileşikler sayesinde 
karaciğerin kendini yenileme kabiliyeti artar. Karaciğer 
iltihabını azaltır ve güçlü antioksidan özelliğe sahiptir. 
Karaciğer zehirlenmelerinde, siroz, hepatit ve sarılıkta 
kullanılır. 
Nasıl Kullanılır: 12-15 g drog günlük tüketilebilir. 
Yoğurda veya sevdiğiniz gıdalara toz şeklinde 
karıştırılarak kullanabilirsiniz.

Alıç ( Crataegus monogyna ) Yaprak ve Ççekleri
İçeriğindeki prosiyanidin ve flavonlardan dolayı 
hafif kalp yetmezliklerinde yardımcıdır. Miyokard 
yetmezlikte ve antianjinöz durumlarında kullanılır. 
Yaşlılıkta mükemmel bir geriatriktir. Kan basıncını 
düzenler ve bağışıklığı destekler. 
Nasıl Kullanılır: Günlük 5 g drog alınabilir. Günde 
birçok defa 1 çay fincanı içilebilir. Bir fincan çay için 1 
çay kaşığı drog demlenmesi uygundur.

Sarımsak (Allium sativum )
İçerisinde aliin ve allisin bileşiklerini taşır. Bu 
bileşiklerden dolayı kan sulandırıcı, tansiyon 
düşürücü, antidiyabetik, lipit düşürücü etkileri 
vardır. Yaşa bağlı hafızada yavaşlamayı azalttığı 
bilinmektedir. Kanserden korunmada yardımcıdır. 
Damar tıkanıklığına karşı koruyucu özelliğinden dolayı 
besin olarak tüketilmesi çok faydalıdır. Sarımsak 
tüketimi ile ilgili yapılan araştırmalar hiperlipidemi 
tedavisinde küçük dozlar halinde taze sarımsak 
tüketiminin, faydalı olduğunu ortaya çıkarmıştır. Alman 
Sağlık Bakanlığı kandaki lipit seviyesini düşürmek için 
günlük 4 g taze sarımsak tüketimini önermektedir.
Nasıl Kullanılır: Taze olarak 5g/drog gün, kuru halde 
4g/drog gün olarak alınabilir.

Üzüm Çekirdek Ekstresi 
Modern tıpta en sıklıkla kullanılan proantosiyanidin 
kaynağı üzüm çekirdek ekstresidir. Latince ismi ile 
Vitis vinifera (üzüm) çekirdek proantosiyanidleri çok 
güçlü antioksidan bileşiklerdir ve vitamin E’den 20 
kat, vitamin C’den 50 kat daha güçlü antioksidan 
etkileri olduğu, vücutta kollajeni stabilize ettiği, 
vasküler yapıları koruduğu gösterilmiştir.
Nasıl Kullanılır: Günlük 200 mg - 400 mg  üzüm 
çekirdek proantosiyanidin ekstresi kullanımı ile 
trombosit agregasyonunun azaldığı, endotelial 
fonksiyonların düzeldiği, kan basıncının düştüğü, 
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aterosklerotik ve aterotrombotik risk markırları olan 
HDL, LDL, apo-β ve MCP-1 düzeylerinin iyileştiği 
gözlenmiştir. 

Resveratrol Kullanımı
Resveratrolün son zamanlarda ön plana çıkan bir 
başka etkinliği ise beslenmeye bağlı şişmanlığın 
önlenmesi, glukoz toleransının düzeltilmesi ve 
fiziksel direncin artırılmasına yönelik bulgular. Tüm 
bu bulgular resveratrolün uzun ömür için gerekli bir 
madde olabileceği şeklinde yorumlanıyor. Resveratrol 
ilk olarak Japon geleneksel tıbbında uzun yıllar 
kullanılmış olan folklorik Ko-jo-kon (Polyganum 
cuspidatum) köklerinden izole edilmiştir. Asmanın 
kökünde, üzüm çekirdeği ve genç üzümlerin 
kabuğunda resveratrol ve türevleri oldukça yoğun 
(50-100 µg/g) bir şekilde bulunur. Fındık, dut, yer 
fıstığı ve ananasta da yoğun miktarda bulunmaktadır.
Resveratrol’ün; Kolesterol düşürücü ve damar 
sertliğini önleyici etkisi vardır.

Vücut ağırlığının düzenlenmesine yardımcı olur. 
Enflamasyon karşıtı etkisi ile doku hasarı ve hücresel 
artışı baskılar. Cilt yapısını korur. Resveratrolün 
özellikle hayvanlarda yapılan çalışmalar sonucunda 
kalp-damar hastalıkları ve kanserin önlenmesinde çok 
etkili bir bileşik olduğu anlaşılmıştır. Piyasada bulunan 

resveratrol preparatları; Polyganum cuspidatum 
bitkisinden elde edilir. Bu ekstreler genellikle % 
8 oranında resveratrol içerir. Vitamin ve bitkisel 
gıda maddeleriyle birlikte kombine halde kullanılır. 
Nasıl Kullanılır: Herhangi bir toksisite bulgusuna 
rastlanmadığı için, genellikle günde 150-300 mg 
dozda kullanılıyor. 

Ginseng (Panax ginseng )
Etkin bileşikleri ginsenozitlerdir. Ginseng antioksidan 
bir bitkidir. Sporcular için fiziksel ve mental 
dayanıklılığı artırır, enerji düzeylerini yükseltir, atletik 
performansı arttırır. Zihinsel kapasite üzerinde pozitif 
etkileri bulunmaktadır. Afrodizyak etkisi vardır. 
Bağışıklık sistemini kuvvetlendirici özelliktedir. 
Geriatride kullanılır. Yaşlanmayı geciktirici olarak 
kullanılır. Kore Ginsengi üzerinde yapılan çalışmalarda 
Alzheimer hastalarında algılama yetisini artırdığı 
gözlemlenmiştir. Ginseng;  vücudun strese karşı 
dayanıklılığını artıran (adaptojen) bir bitkidir. Ginseng 
uzakdoğuda asırlardır stres ve yorgunluğu azaltmak 
amacıyla kullanılmaktadır. Ginseng bitkisi zafiyete 
karşı ve enerji kaynağı olarak kullanımıyla bilinir.
Nasıl Kullanılır: Günlük 3-6 g drog alımı uygundur. 
Takriben 1-2 çay kaşığı (1.5-3g) ginseng kökü bir çay 
fincanı sıcak su ile demlenerek tüketilebilir 

Ginseng (Panax ginseng )
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Mental ve fizik kapasitenin arttırılması, adaptojenik 
antistres etki ile diabetik hastalarda kan şekerinin 
düzenlenmesi amacıyla % 4-7 ‘ lik konsantrasyonlarda 
total ginsenosid içeren panax ginseng ekstreleri en 
az 200 mg/ gün dozda önerilmektedir. Bu kullanım 
alanları için günlük 600 mg.’ a kadar  Panax ginseng 
ekstrelerinin kullanılabileceği bildirilmiştir. 

Ginseng kullanım önerisi en az 3 hafta en fazla 2-3 ay 
olarak tavsiye edilmektedir. 3 hafta kullandıktan sonra 
1 hafta ara verip tekrar 3 hafta kullanmak en tercih 
edilen kullanım şeklidir. 

Zeytin Yaprağı (Folia olivae )
İçeriğindeki Oleuropein’den dolayı bağışıklık sistemini 
güçlendirir. Tansiyon ve kolesterolü düşürücü 
özelliktedir. Zeytin yaprağı kalp rahatsızlıkları, 
kalp yetmezlikleri, damar tıkanıklıkları üzerinde de 
etkilidir. Ayrıca kan şekeri seviyesinin düzenlenmesi, 
bronşit, soğuk algınlığı, kulak enfeksiyonları, mantar 
enfeksiyonları, herpes virüsü, hepatit A,B,C, cilt 
rahatsızlıkları, zona ve romatizmal hastalıklara da iyi 
gelir. Yara iyi edici özelliği vardır.

Zeytin yapraklarından ve Zeytin yaprak ekstresinden 
hazırlanan preparatlar antihipertansif ve kan şekerini 
düzenleyici olarak diyabette kullanılmaktadır. En az 
4 hafta sureyle kullanılmalıdır. Zeytin yaprak ekstresi 
hekim kontrolünde kullanılırken kan şekeri ve tansiyon 
ölçümleri düzenli yapılarak kullanılan ilaçların dozları 
tekrar ayarlanmalıdır.

Nasıl Kullanılır: Zeytin yaprağı ve ekstresi içeren 
birçok farklı ticari preparat piyasada bulunmaktadır. 
İstenen etkiler için yaprak kullanılacaksa 7- 8 g 
yaprak 150 ml sıcak suyla demlenmek suretiyle 
infüzyon şeklinde hazırlanarak günde 3-4 kez içilir. 
Sağlık Koruyucu Olarak: Yetişkinlerde günde 25 mg 
Oleuropein içerecek şekilde Zeytin Çayı veya Zeytin 
Yaprak Ekstresi içeren ürünler 1 dozda önerilir.

Tarçın (Cinnamomum cassia)
Tarçın kabukları; glukoz emilimini ve oksidasyonunu 
arttırdığı gibi glikojen sentezini ve insülin 
reseptörlerinin duyarlılığını arttırarak kan şekerini 
dengelemeye yardımcıdır. Sahurda ve iftar sonrası 
tüketilen tarçın çayı mide spazmlarını çözüp sindirimi 
destekler, gün boyu kan şekerinizi dengede tutarak 
açlık kontrolüne yardımcı olur. Kötü kolesterol 
dediğimiz LDL seviyelerini düşürücü özelliktedir. 
Yaygın kalp rahatsızlıklarına yönelik risk faktörlerini 
azaltmaktadır. 

Nörodejeneratif problemleri azaltır. Beyinde nöronları 
korur ve motor işlevlerini iyileştirir. Bu yüzden 
Alzheimer ve Parkinson hastalarında destekleyicidir. 
Aynı zamanda taşıdığı uçucu yağı vücut bağışıklığını 
güçlendirir.

Nasıl Kullanılır: 2 gram iri parça kabuk tarçın veya 1 
çay kaşığı toz tarçın kaynatılmış 1 su bardağı sıcak su 
içerisinde 15 dk. demlenerek içilmesi veya gıdalar ile 
birlikte tüketilmesi tavsiye edilir. 

Zeytin yaprağı tansiyon ve 
kolesterolü düşürücü özelliktedir. 

Kalp rahatsızlıkları, kalp 
yetmezlikleri, damar tıkanıklıkları 

üzerinde etkilidir. 
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BVU Dekanlık Konferans Salonu'nda düzenlenen 
yeni akademik yılı açılış törenine BVU Mütevelli 
Heyeti Başkanımız Ahmet Akça, Rektörümüz Prof. 
Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, Rektör Yardımcımız 
Prof. Dr. İbrahim Tuncay, Rektör Yardımcımız Prof. 
Dr. Orhan Özturan, Rektör Danışmanımız Prof. Dr. 
Erdal Tekarslan, Genel Sekreterimiz Zeynep Gökçen, 
Tıp Fakültesi Dekanımız Prof. Dr. Dilek Sema Arıcı, 
Eczacılık Fakültesi Dekanımız Prof. Dr. Gülaçtı 
Topçu, Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanımız Prof. 
Dr. Ahmet Belce, Diş Hekimliği Fakültesi Dekanımız 
Prof. Dr. Alper Alkan, Sağlık Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Tıbbi Direktörümüz Doç. Dr. Fadlullah 
Aksoy, akademisyenlerimiz, yöneticilerimiz, sağlık 
personelimiz ve öğrencilerimiz katıldı.

Açılış konuşmasına vakıfın kurucularını rahmetle 
anarak başlayan Mütevelli Heyeti Başkanımız 
Ahmet Akça, "Çok değerli hocalarım, akademik 
yönetim, idari yönetim, çok sevgili öğrencilerim 
hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Hepinizin 
bildiği gibi üniversitemiz 2010 yılında kurulmuştur. 
2010 yılından beri bu manevi çatının altındayım.  
Üniversitemizin önce ülkemizde, sonra bölgemizde 
ve dünyada referans bir kurum olması hedefiyle 
yola çıktık. Rektör hocamın sunumunu heyecanla 
izledim, çok güzel faaliyetlerde bulunmuşuz. Böylece 
hedefimize adım adım yaklaştığımızı görmüş olduk. 
Bu yıl tıp fakültemizden de mezun vererek 7 yılımızı 
tamamlamanın gururunu yaşadık. Üniversitemiz 
sağlam ve güçlü bir temele oturdu. Bu sürece katkı 
sağlayan başta akademik yönetim olmak üzere tüm 
idari yönetime, tüm akademisyen arkadaşlarımıza, 
bütün çalışanlarımıza ve sevgili öğrencilerimize 

başarılar diliyor, hepsine teşekkür ediyorum. 172 
yıldır sağlık hizmeti veren bu kurum kendi yetiştirdiği 
öğrencilerini yüksek lisans, doktora öğrencisi ya da 
hizmet veren sağlık eri olarak barındırmaya başlaması 
çok gurur verici. Bezmiâlem böyle bir yer. Bu durum 
Mütevelli olarak bizleri çok mutlu ediyor. İnsanlara, 
sağlık dünyasına hizmet veren insanlar yetiştirmemiz 
çok önemli. Bilimsel çalışmalar, yayınlar, bilimsel 
etkinlikler, ödüller kurumumuzu ileriye taşıyacak 
hizmetlerdir. URAP sonuçlarını Rektör Hocamız ifade 
etti, çok mutlu oldum. 2017-2018 akademik yılımızın 
üniversitemiz için hayırlı ve bereketli geçmesini 
diliyorum" şeklinde konuştu.
 

Üniversitemizde 2017-2018 
Akademik Yılı Açılış Töreni 
gerçekleştirildi. 

BEZMİÂLEM, 
YENİ AKADEMİK YILINA 
"MERHABA" DEDİ
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Hedeflerinin Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’ni ulusal ve uluslararası 
alanda referans bir kuruma dönüştürmek olduğunu kaydeden 
Mütevelli Heyeti Başkanımız Ahmet Akça, “Bezmiâlem Valide 
Sultan medeniyetimizin çok önemli temsilcilerindendir. Her 
zaman fakirin, fukaranın yanında yer almış ve son derece cömert, 
eli açık, şefkat ve merhamet sahibidir. Bizim medeniyetimiz 
sevgi ve iyilik medeniyetidir. Medeniyetlerin temsilcilerinin 
özelliklerine bakıldığında insanı severler, iyilik yaparlar ve başka 
insanların hayatlarını kolaylaştırmak için ellerinden ne gelirse 
onları yaparlar. İşte bu özellikleri Bezmiâlem Valide Sultan’da da 
görmekteyiz ve bu yüzyılda Bezmiâlem’i yaşatmaya çalışmak 
bizim en önemli görevimizdir. Bir sağlık üniversitesi olarak, bizim 
hedefimiz üniversitenin ulusal ve uluslararası alanda referans 
kurumu olmasıdır ve bizler de bunun için canla başla çalışıyoruz” 
şeklinde ifade etti.



48   /   BezmiâlemAktüel 2018

Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, 
konuşmasına tüm eğitim camiasının yeni eğitim 
öğretim yılını kutlayarak, "Yeni öğrenciler aramıza 
katıldıkça daha mutlu oluyoruz. Giden öğrencilerimiz 
için ise üzülüyoruz fakat iyi birer sağlıkçı oldukları için 
de haklı bir gurur yaşıyoruz. Bu sene sayımız artık 3 
binleri aştı. Yeni heyecanlarla güzel bir yıl geçeceğini 
umut ediyorum. Yeni üniversite öğrencilerimize de 
ayrıca üniversitede olmanın kıymetini bilmelerini 
tavsiye ediyorum. Hayat sadece dersten ibaret değil 
sosyal hayatı da unutmasınlar. Hayatın bir parçası 
olsunlar. İnsanlara dokunmaya gayret etsinler. 
Özellikle bizim alanımız sağlık alanı olduğu için ihtiyaç 
duyan herkese yardımcı olsunlar. Bu sayede ne kadar 
mutlu olduklarını da kendileri de görecekler" şeklinde 
konuştu. 

Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, açılış 
konuşmasının ardından  2016-2017 akademik yılında 
Üniversitemizin akademik faaliyetlerini anlatan bir 
sunum gerçekleştirdi. Öğrenci Konseyi Başkanı Ahmet 
Serdar Mutluer, "Yeni akademik yılda sizlerle bir araya 
gelmekten dolayı çok mutluyum ve bu benim için çok 
kıymetli. Bezmiâlem Vakıf Kültürü ve kolektif çalışma 
ruhuyla insanların bir araya geldiği bir üniversitedir" 
şeklinde konuştu. 

Yeni akademik yılının ilk dersi Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu tarafından "Kronik Böbrek Yetmezliği ve 
Su Tüketimi" konusu üzerine verildi. Etkinlik fotoğraf 
çekiminin ardından son buldu. 
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2017-2018  
AKADEMİK AÇILIŞ  

TÖRENİ
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Üniversitemizde ulusal ve uluslararası alandan pek çok bilim insanının 
katılım gösterdiği "II.Bezmiâlem Ortopedi Buluşması" düzenlendi. 
Toplantıda değerli bilim insanları, gerçekleştirdikleri sunumlar ile 
tecrübelerini ve cerrahi operasyonlarını videolarla komplike vakalar 
üzerinden paylaştılar.

II. BEZMİÂLEM 
ORTOPEDİ BULUŞMASI  
GERÇEKLEŞTİ

ilk kez kullanıma açılan BVU Abdülhamid Han 
Oditoryumu'nda düzenlediğimiz, Rektör Yardımcımız 
Prof. Dr. İbrahim Tuncay'ın başkanlığında 7 ülkeden 
9 bilim adamı ve yurt içinden ortopedinin çok değerli 
bilim insanlarının katılımıyla gerçekleşen buluşmaya 
Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, Genel 
Sekreterimiz Zeynep Gökçen, Yöneticilerimiz 
ve Akademisyenlerimiz yer aldı. Üniversitemiz 
öncülüğünde ulusal ve uluslararası alandan bilim 

insanlarının katıldığı "II. Bezmiâlem Ortopedi 
Buluşması"nda dünyada ve ülkemizde tıbbın en hızlı 
gelişen dallarından biri olan Ortopedi ve Travmatoloji 
alanında erişkin rekonstrüksiyonunda güncel cerrahi 
teknikler ve vaka tartışmaları yapıldı. Ayrıca 200'ü 
aşkın bilim insanın katılım gösterdiği toplantıda 
değerli bilim insanları gerçekleştirdikleri sunumlar 
ile tecrübelerini ve cerrahi operasyonlarını videolarla 
komplike vakalar üzerinden paylaştılar. 
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Açılış konuşmasını gerçekleştiren Rektörümüz 
Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, "Bu yıl ikincisini 
gerçekleştirmiş olduğumuz Bezmiâlem Ortopedi 
Buluşmasına hoş geldiniz. Ulusal ve uluslararası 
alandan katılım sağlayan kıymetli bilim insanlarını 
Bezmiâlem'de bir arada görmekten dolayı çok 
mutlu olduğumu belirtmek isterim. Dünya genelinde 
yaşlanan nüfusun giderek artması, şehir hayatının 
sağlık üzerine yoğun etkileri ve sağlık ile yaşam kalitesi 
arasındaki bağ ortopedi alanının önemini her geçen 
gün daha da fazla arttırmaktadır. Bu nedenle dünyada 
ve ülkemizde tıbbın en hızlı gelişen dallarından birisinin 
Ortopedi ve Travmatoloji olduğunu söyleyebiliriz. 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi olarak ortopedi alanında 
gerek tanı gerekse tedavi sürecinde her türlü bilimsel, 
teknolojik ve sosyal değişimleri yakından takip 
ediyoruz. Sağlık ve yaşam kalitesi ilişkisinin farkında 
olan yetkin akademik kadrosu ve sağlık personeli 
ile hem bilimsel araştırmalar yapıyor hem de sağlık 
hizmeti veriyoruz. Dünya standartlarında tedaviler 
uyguluyoruz. Döneminin bilimsel çalışmalarını 
destekleyen ve modern sağlık hizmetinin temellerini 
atan kurucumuz Bezmiâlem Valide Sultan'ı bu vesile 
ile bir kez daha yad etmek istiyorum. Üniversitemizde 
2 gün boyunca sürecek olan II. Bezmiâlem Ortopedi 
Buluşması'nın ülkemize, milletimize, üniversitemize, 
ulusal ve uluslararası akademik camiaya ve tüm 
insanlığa hayırlı olmasını dilerim" şeklinde konuştu.

Türkiye'deki ortopedi alanındaki gelişmelerden 
bahseden Rektör Yardımcımız, Ortopedi ve 
Travmatoloji Anabilim Dalı Başkanımız Prof. Dr. 

İbrahim Tuncay, "Türk bilimi, tıbbı ve ortopedisi 
olarak ortalamanın çok üzerindeyiz. Dünyada en 
ileri teknoloji ile neler yapılıyorsa en az onlar kadar 
başarılıyız. Bunun yanı sıra asıl hedeflerin, ilerleme, 
deneyler ve yeni cihazlar geliştirme üzerine olmalı" 
şeklinde konuştu.

Rektör Yardımcımız Prof. Dr. İbrahim Tuncay, 
bilim öğrenmenin dijital çağda çok farklı yollarının 
olduğunu fakat tıp öğreniminde ustaların yıllara 
dayanan tecrübelerini almak kadar hiçbir şeyin değeri 
olmadığını ifade etti. Rektör Yardımcımız Prof. Dr. 
İbrahim Tuncay, "Toplantıda, uluslararası 9 bilim insanı 
ve Türk ortopedisyen hocalar tecrübelerini interaktif 
olarak anlattı" diye belirtti. Rektörümüz ve Rektör 
Yardımcımızın değerli katılımcıların onuruna verdiği 
yemeğin ardından Teşekkür plaketlerinin takdim 
edilmesi ve toplu fotoğraf çekimi ile "II. Bezmiâlem 
Ortopedi Buluşması" sona erdi.
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Üniversitemizde, Tıp Fakültesi, Eczacılık Fakültesi, Diş Hekimliği Fakültesi, 
Sağlık Bilimleri Fakültesi ve Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 
öğrencileri beyaz önlüklerini giydi.

BEZMİÂLEM 
ÖĞRENCİLERİ  
BEYAZ ÖNLÜKLERİNİ GİYDİ

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Tıp Fakültesi, 
Eczacılık Fakültesi, Diş Hekimliği Fakültesi, 
Sağlık Bilimleri Fakültesi bünyesindeki 
“Fizyoterapi ve Rehabilitasyon, Hemşirelik, 
Odyoloji, Beslenme ve Diyetetik, Ergoterapi” 
ve Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 
1. sınıf öğrencileri beyaz önlüklerini giydi. 
Geleceğin sağlık yöneticilerinin yetiştirildiği 
Sağlık Bilimleri Fakültesi bünyesindeki Sağlık 
Yönetimi 1. sınıf öğrencileri içinse Beyaz Yaka 
Töreni gerçekleştirildi. Törene Rektör Prof. Dr. 
Rümeyza Kazancıoğlu, Rektör Yardımcılarımız 
Prof. Dr. İbrahim Tuncay, Rektör Yardımcımız 
Prof. Dr. Orhan Özturan, Rektör Danışmanımız 
Prof. Dr. Erdal Tekarslan, Genel Sekreterimiz 
Zeynep Gökçen, Tıp Fakültesi Dekanımız 
Prof. Dr. Dilek Sema Arıcı, Eczacılık Fakültesi 
Dekanımız Prof. Dr. Gülaçtı Topçu, Sağlık 
Bilimleri Fakültesi Dekanımız Prof. Dr. Ahmet 
Belce, Diş Hekimliği Fakültesi Dekanımız Prof. 
Dr. Alper Alkan, Sağlık Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Tıbbi Direktörümüz Doç. Dr. Fadlullah 
Aksoy, akademisyenlerimiz, yöneticilerimiz, 
sağlık personelimiz ve öğrencilerimiz katıldı.

Önlük giydirme törenlerinde açılış 
konuşmaları gerçekleştiren Rektörümüz 
Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, “Eğitim, 
hayatımız boyunca devam edecek ve bizlere 
her zaman yol gösterici olacak önemli 
bir pusuladır. Pırıl pırıl olan siz gençlerin 
eğitim hayatınızın önemli bir merhalesi olan 
lisans eğitiminiz için Bezmiâlem’i tercih 
etmeniz, bizlere güvenmeniz, geleceğinizi 

www.bvu.edu.tr 0212 523 22 88

Sağlıkta İlklerin Üniversitesi

2017-2018  
BEYAZ ÖNLÜK 

GİYDİRME 
TÖRENİ
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ve hedeflerinizi emanet etmeniz açıkçası 
bizleri gururlandırdı. Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesi olarak geçmişten aldığımız 
gücümüz ve deneyimimiz ile sizleri ileriye 
taşıyacağımızdan kuşkunuz olmasın. 
Bugünden itibaren mesleğe adım atan 
her bir sağlıkçı adayı gibi sizler de 
insanların en kıymetli varlıkları olan 
sağlıklarını kaybetmemeleri için çalışan 
gönül erleri olacaksınız. ‘Önce Sağlık’ 
prensibiyle hareket eden üniversite 
ve hastanelerimizdeki her bir öğretim 
üyemiz, düşüncesiyle sizlere her zaman 
yardımcı olarak vatanına ve milletine 
faydalı birer birey olmanız için ellerinden 
geleni yapacaklardır” şeklinde konuştu.  
Öğrencilerimizin birer sağlıkçı olmaları 

Üniversitemizin 2017-2018 
Beyaz Önlük Giydirme 
Törenlerinde yöneticilerimiz, 
dekanlarımız ve 
akademisyenlerimiz  
öğrencilerimize belgelerini 
takdim ettiler.
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açısından önemli bir adım attığına 
değinen Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu, “Köklü bir sağlık geçmişine 
sahip olan Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi, 
“Sağlıkta İlklerin Üniversitesi” sloganıyla 
çıktığı bu yolda sizlerin desteğiyle 
büyümeye ve gelişmeye devam 
etmektedir. Türkiye’nin sağlık temalı 
üniversitelerinden olan Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesi, 172 yıl önce Bezmiâlem 
Valide Sultan tarafından “Bezmiâlem 
Gureba-i Müslimin Hastanesi” adıyla 
kurulmuştur. Ülkemizin en eski sağlık 
kuruluşu olan Hastane milyonlarca 
yoksul ve hasta insana daima en 
son tıbbi gelişmelerin uygulanması 
şartıyla vakfedilmiş olup 2010 yılında 
üniversiteye dönüşmüştür. Köklü sağlık 
geçmişi ile modern eğitim anlayışı ve 
teknolojiyi harmanlayarak günümüz 
sağlık çalışanlarını ve bilim insanlarını 
yetiştirmektedir” şeklinde konuştu. 

Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu, “Gelenekten Geleceğe” 
sloganıyla çıktığımız eğitim yolunda 
öğrencilerimiz bayrağı bizlerden 
devralarak yola devam edecekler. Bu 
nedenle bugün düzenlediğimiz Önlük 
Giydirme Töreniyle öğrencilerimiz birer 
sağlıkçı olmak için önemli bir adım attığı 
kadar bizlerin de bayrağı devredeceğimiz 
sağlıkçı adaylarını tanımamız ve 
yetişmemiz açısından büyük önem arz 
etmektedir. Bugün giyeceğiniz beyaz 
önlükler ile hayatınızda yepyeni bir sayfa 
açılıyor. Hem öğrencilik döneminiz de 
hem de ilerideki meslek yaşamınızda 
biraz sonra giyeceğiniz beyaz önlüğün 
hakkını vermeniz en büyük arzumuzdur” 
diyerek konuşmasına son verdi. 

Üniversitemizde gerçekleşen beyaz 
önlük giydirme törenlerinin ardından 
fakülte dekanları, öğrencilere ve velilere 
fakültelerini tanıttı. Tören sonralarında 
öğrenciler ve velileri hocaları ile birlikte 
fotoğraf çekimi gerçekleştirildi. 
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Etkinliğe, Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu, Rektör Yardımcımız Prof. Dr. Orhan 
Özturan, Genel Sekreterimiz Zeynep Gökçen, 
Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet 
Belce, Genel Sekreter Yardımcımız Hatice Kösretaş, 
akademisyenlerimiz, İBB Engelli Birim Müdürü Yeliz 
Yıldız Kökenek, İBB Engelliler Müdürlüğü İSEMX 
Engelli Müzik Topluluğu, Türkiye Ortopedik Engelliler 
Federasyonu Başkanı Cemal Merdan, Mimar Sinan 
İşitme Engelliler Ortaokulu Müdürü Mahmut Akay, 
öğretmen ve öğrencileri, ELİG Avukat Bürosu 
Engelli Yıldızlar Tekerlekli Basketbol Takımı Genel 
Koordinatör Hüsamettin Soydan ve 12 sporcusu, 
Altınokta ve Boğaziçi Görme Engelliler Spor Kulübü 
Başkanı Cengizhan Carlak, Türkiye Sakatlar Derneği 
İstanbul Şube Başkanı İlyas Yıldız, Tekerlekli Sandalye 
Basketbol Bayan Milli Takım Koçu Metin Dinçol ve 
engelli ressam Yıldırım Beyazıt Yakar katıldı. 

Etkinliğin açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, 
"Bugün dünya nüfusunun yaklaşık yüzde 10’u, 
ülkemiz nüfusunun ise yaklaşık yüzde 12,3’ünü 
engelli kardeşlerimiz oluşturmaktadır. Bu rakamlar,  
çoğu zaman bireysel bir sorun olarak algıladığımız 
engelliliğin aslında toplumsal bir sorun olduğunu 
bizlere göstermektedir. Ayrıca engellilik durumu 
sadece kişiyi değil ailenin pek çok ferdini de etkilediğini 
düşündüğümüzde karşımıza daha büyük ve ciddi bir 
tablo çıkmaktadır. Bu yüzden engelliliği toplumsal 
bir sorun olarak ele alıp engellileri ve ailelerini bir 
bütün olarak değerlendirerek çözümler üretmemiz 
gerekmektedir. Engellilerin toplumun ayrılmaz bir 
parçasıdır. Bunu unutmamalı ve onların umutlu 
ve geleceğe güvenle bakabilmelerini sağlamaya 
çalışmalıyız. Çünkü o bireyler tek başlarına değildirler. 

Onlarında bir ailesi, bir toplumu var. Biz kendimizi 
onlarla yaşamaya alıştırmak, onları biraz daha iyi 
dinlemek ve onlar için ne yapabiliriz diye gayret etmek 
durumundayız" şeklinde ifade etti.

Engellilerin toplum tarafından dışlandığını, yok 
sayıldığını, ihmal edildiğini ve onlara kötü davranıldığını 
ifade eden Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, "Hem 
insan hem de bir sağlıkçı olarak bu durum karşısında 
derin üzüntü duyuyorum. Toplumla iç içe olan biz 
sağlıkçılara engelli kardeşlerimizi teşvik etmek, onlara 
yardımcı olmak, sağlık hizmetinde öncelik vermek, 
motive etmek ve toplumda farkındalık oluşturulmasını 
sağlamakla ilgili olarak büyük görevler düşmektedir. 
Onların hayatlarını kolaylaştırmak, tıbbi sıkıntılarında 
da yanlarında olabilmek için elimizden geleni 
yapmalıyız. Öte yandan bu hassasiyeti gösteren 
öğrencilerim adına da çok memnunum. Onların 
gençken bu hassasiyetleri kazanmış olmaları ve 

ÜNİVERSİTEMİZDE  
DÜNYA ENGELLİLER GÜNÜ 
ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ
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 DÜNYA İÇİN HEP  BİRLİKTE EL ELE

Üniversitemizde engellilerin sorunlarına dikkat çekmek ve farkındalık 
oluşturmak için Dünya Engelliler Günü dolayısıyla etkinlik düzenlendi.
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yapılabileceklerini şimdi başlatmış 
olmaları bizler için çok önemli. Aramızda 
değişik kuruluşlardan sporcularımız 
ve kardeşlerimiz var. Bugün onların 
performanslarını izleyeceğiz. Bununla 
birlikte aslında onların ne kadar da 
hayatın içinde olduğunu göreceğiz" 
şeklinde konuştu. 

Etkinlikte, Türkiye Ortopedik Engelliler 
Federasyonu Başkanı Cemal Merdan 
“Engelliliğe Toplumsal Bakış”, BVU 
SBF Ergoterapi Bölüm Başkanı Doç. 
Dr. Ümit Uğurlu “Engelli Bireylerin 
Yaşam Koşulları ve Kolaylaştırılması”, 
BVU SBF Fizyoterapi ve Rehabilitasyon 
Bölümü’nden Öğr. Gör. Dr. Kamer Ünal 
Eren ise “Engelli Bireylerde Fiziksel 
Aktivite ve Spor” üzerine konuşma 
gerçekleştirdiler. Etkinlikte İBB Engelliler 
Müdürlüğü İSEMX Engelli Müzik 
Topluluğu’nun gerçekleştirdiği müzik 
dinletisi ile coşkulu anlar yaşandı. Engelli 
ressam Yıldırım Beyazıt Yakar’ın kara 
kalem sergisinin de sergilendiği etkinlik 
plaket sunumunun ardından son buldu.   

İBB Engelliler Müdürlüğü İSEMX 
Engelli Müzik Topluluğu’nun 
gerçekleştirdiği müzik dinletisi ile 
coşkulu anlar yaşandı.
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Gençlik ve Spor Bakanlığına bağlı 
Gençlik Hizmetleri Spor İl Müdürlüğü 
tarafından 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı 
kapsamında düzenlenen İstanbul İl 
Geneli Cumhuriyet Kupası Kick Boks 
Şampiyonası’nda BVU öğrencisi Zehra 
Cihan şampiyon oldu. BVU Rektörü 
Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi Sağlık 
Hizmetleri Meslek Yüksek Okulu Tıbbi 
Dokümasyon ve Sekreterlik 1. Sınıf 
öğrencisi olan Zehra Cihan’ı makamına 
davet ederek başarılarının devamını 
diledi.  

Bezmiâlem’e Teşekkür Ederim 
Bezmiâlem’in bu ödülü kazanmasında 
katkısının çok büyük olduğunun altını 
çizen Zehra Cihan, “Allah hepsinden 
razı olsun. Bu başarıya sahip çıkan 
okuluma ben teşekkür ederim. Bu 
benim için onur verici. Önce Allah’ın 
izni, sonra üniversitemin desteği ve 
yoğun çalışmalarım sonucunda bu 
başarıyı elde ettim” şeklinde konuştu.  
Antrenörlük bölümünü özel yetenek 
sınavı ile kazanmasına rağmen 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’ni 
tercih ettiğini kaydeden Zehra Cihan, 
“Bezmiâlem canlı bir tarih ve bu tarihin 
içerisinde yer almak istedim. Eğitimi 
ve sosyal imkanları beni bu tercihe 
yöneltti. Tercih sonuçları açıklandığında 
mutluluktan gözyaşı dökmüştüm. 
Üniversitemize layık olmak için 
çalışıyorum” şeklinde belirtti. 

BEZMİÂLEM’İN 
DESTEĞİ İLE  
ŞAMPİYON OLDUM 
Cumhuriyet Kupası Kick Boks Şampiyonluğunu elde eden Zehra Cihan,  
Bezmiâlem’in vermiş olduğu desteğin şampiyonluğu kazanmasında  
büyük katkısı olduğunu söyledi. 

Gece Gündüz Demeden Çalıştım 
Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde eğitime 
başlamadan önce çok az bir süreliğine 
kick boks eğitimi gördüğünü belirten Zehra 
Cihan, “Ağır akşam antrenmanlarından 
sonra sabah okula gelmenin zihnen 
ve bedenen çok yorgunluk yarattı. Ne 
kadar zor olsa da içimdeki zafer ateşi 
hiç sönmedi. Bundan sonra ki hedefim 
Glory’de dövüşmek. Kafes dövüşüne çok 
ilgi duyuyorum. Ayrıca okulumda bu spor 
dallarıyla ilgilenen arkadaşlarıma yardımcı 
olmak da  istiyorum. Bu bana büyük keyif 
veriyor. Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nin 
spor dallarında başarılar kazanmasına 
emek vermeye çalışmak çok gurur verici. 
Sadece kupalar değil, kemer de kazanmak 
istiyorum” diyerek hedeflerinden bahsetti. 

Bezmiâlem Bizleri Başarıya Götürüyor
Spora önem vermesinin eğitim hayatını 
aksatmayacağına, öncelikli hedefinin 
Tıbbi Dokümantasyon ve Sekreterlik 
Bölümünü başarılı bir şekilde bitirip lisans 
eğitimine geçmek olduğunu belirten 
Zehra Cihan, fitoterapi ile ilgilendiğini 
belirtti. Bezmiâlem Vakıf Üniversite’ni 
düşünen öğrencilere gönül rahatlığıyla 
bu üniversiteyi önerebileceğini söyleyen 
Zehra Cihan, “Bilimin ve sosyal imkanların 
tek bir çatı altında toplanması biz 
öğrenciler için başarılı sonuçlar doğuruyor. 
Emeğinizin karşılığını almak ve yaşamınız 
boyunca kalbinizde taşımak istiyorsanız 
Bezmiâlem’e geliniz” diye konuşmasına 
son verdi.

Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesi’nin 
spor dallarında 

başarılar  
kazanmasına 

emek vermeye 
çalışmak  

çok gurur verici.
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BASINDA BVU

BVU Tıp Fakültesi Hastanesi Tıbbi 

Direktörü ve Kulak Burun Boğaz 

Anabilim Dalı’ndan Prof. Dr. Fadlullah 

Aksoy, Akit TV’de yayınlanan Sağlık Vakti 

Programına konuk olarak kış aylarının 

sağlık üzerine etkilerini anlattı. Prof. Dr. 

Fadlullah Aksoy, üniversitemizde verilen 

sağlık hizmetlerini de tanıttı. 

BVU Dragos Hastanesi Obezite Cerrahisi Merkezi’nden Uzm. Dr. Ceyhun Aydoğan 24 TV’de teknolojinin çocuklar ve gençler üzerine etkisini anlattı. Uzm. Dr. Ceyhun Aydoğan, teknolojinin çocuklarda obeziteyi tetiklediğini kaydederek, “Hareketsizlik yağ ve kilo olarak geri dönüyor. Buna bağlı olarak şeker hastalıkları, kanser gibi riskler git gide artıyor” şeklinde konuştu. 

UZM. DR. CEYHUN AYDOĞAN 24 TV’DE SORULARI YANITLADI 

Bezmiâlem Vakıf Üniversitesi’nde 

“Hasta Okulu Programı” kapsamında 

“Kalp Hastalıkları ve Erken Tanının Önemi” 

başlıklı konferansta konuşan 

Doç. Dr. Mahmut Uluganyan, merdiven 

çıkarken oluşan göğüs ağrılarının kalp ve 

damar hastalıklarının en önemli belirtisi 

olduğunu söyledi.

MERDİVEN ÇIKARKEN YORULMAYA  

DİKKAT!

PROF. DR. FADLULLAH AKSOY  

AKİT TV’YE KONUK OLDU
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Üniversitemizde engellilerin sorunlarına 
dikkat çekmek ve farkındalık oluşturmak için 
Dünya Engelliler Günü dolayısıyla etkinlik 
düzenlendi. Etkinliğin açılış konuşmasını 
gerçekleştiren Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu, “Bugün dünya nüfusunun 
yaklaşık yüzde 10’u, ülkemiz nüfusunun ise 
yaklaşık yüzde 12,3’ünü engelli kardeşlerimiz 
oluşturmaktadır'' şeklinde ifade etti.

BEZMİÂLEM’DE DÜNYA ENGELLİLER GÜNÜ ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ 

II. BEZMİALEM ORTOPEDİ BULUŞMASI 
GERÇEKLEŞTİ

Üniversitemizde Uluslararası katılımlı 
“II. Bezmiâlem Ortopedi Buluşması” düzenlendi. 
Bu etkinlik ile ilk kez kullanıma açılan 
BVU Abdülhamid Han Oditoryumu'nda 
düzenlediğimiz, Rektör Yardımcımız   
Prof. Dr. İbrahim Tuncay’ın başkanlığında 
7 ülkeden 9 bilim adamı ve yurt içinden 
ortopedinin çok değerli bilim insanlarının 
katılımıyla gerçekleşti.
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Bezmiâlem, III. Tıbbi Tedarik 
Zinciri Yönetimi Kongresi’ne 
Katıldı
Üniversitemize III. Tıbbi Tedarik Zinciri 
Yönetimi Kongresi’nde yoğun ilgi 
gösterildi. 
Genel Sekreterimiz Zeynep Gökçen'in 
önderliğinde Genel Sekreter 
Yardımcılarımız ve İdari Birim 
Yöneticilerimiz, III. Tıbbi Tedarik Zinciri 
Yönetimi Kongresi'ne katılım sağladı. 
Kongreye Sağlık Bakanlığı, üniversiteler, 
hastaneler, ilgili sağlık kuruluşları ve 
sivil toplum kuruluşları katıldı. 7-9 
Aralık tarihleri arasında Antalya'da 
gerçekleştirilen kongrede Sağlık Bakanlığı 
Müsteşar Yardımcısı Dr. Şuayip Birinci 
ve Sağlık Hizmetleri Genel Müdürü Prof. 
Dr. Alper Cihan üniversitemizin standını 
ziyaret etti. Ayrıca İstanbul İl Sağlık 
Müdürü Prof. Dr. Kemal Memişoğlu, Hudut 
ve Sahiller Genel Müdürü Dr. Osman 
Kan ve İstanbul İl Sağlık Müdürlüğü 
Destek Hizmetleri Başkanı Dr. Abdülvahit 
Sözüer standımızı ziyaret ederek 
yöneticilerimize plaket takdim etti. Genel 
Sekreterimiz Zeynep Gökçen, kongrede 
konuşmalarından ötürü İzmir İl Sağlık 
Müdürü Uzm. Dr. Bediha Salnur'a ve diğer 
konuşmacılara teşekkür belgesi verdi. 
Kongrede Bilgi Teknolojileri Direktörümüz 
İlhan Semerci sunum gerçekleştirildi. 

Üniversite Yönetimimiz 
Huawei Yetkililerini Ağırladı
 Başkanımız Ahmet Akça'nın önderliğinde 
Üniversite Yönetimimiz, 11 öğrencimizin 
Çin'de eğitim almasına katkı sağlayan 
Huawei Yetkililerine teşekkür  
daveti verdi.  
Üniversitemizde gerçekleşen davette 
Mütevelli Heyet Başkanımız Sayın Ahmet 
Akça, Rektörümüz Prof. Dr. Rümeyza 
Kazancıoğlu, Genel Sekreterimiz Zeynep 
Gökçen, Huawei Türkiye Genel Müdürü Li 
Shen, Huawei Turkcell İlişkileri Direktörü 
Freddie Zhang, Turkcell Huawei Satış 
Direktörü Şenol Evren, Turkcell Huawei 
Kurumsal İletişim Direktörü Mine Zaim 
bir araya geldi. Üniversite Yönetimimiz 
ile Huawei Yetkilileri teknolojilerini sağlık 
sektörüyle birleştirecek adımları da 
görüştü.
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Türkiye’de Bir İlk; NMR 
Uygulamalarına Dair 
Uluslararası Çalıştay 
Düzenlendi
Üniversitemizde, NMR uygulamaları ile 
ilgili uluslararası düzeyde "İlaç, Eczacılık, 
Fitoterapi ve Tıp Alanlarında NMR 
Uygulamaları" adlı çalıştay gerçekleşti. 
Çalıştayın Onursal Başkanı Rektörümüz 
Prof. Dr. Rümeyza Kazancıoğlu, Başkanı 
Eczacılık Fakültesi Dekanımız Prof. 
Dr. Gülaçtı Topçu, Başkan Yardımcısı 
Pakistan Eski Bilim ve Teknoloji Bakanı ve 
NASIC Dönem Başkanı Prof. Dr. Atta ur 
Rahman, birçok Akademisyen ve Öğrenci 
katılım gösterdi. IDB (İslam Kalkınma 
Bankası) tarafından desteklenen ve 
İslam ülkelerinde yapılan konferansların 
organizasyonunda rol alan NASIC (İslam 
Ülkeleri Akademik Bilimsel Konferans 
Ağı) iş birliğiyle gerçekleştirilen etkinlik, 
Avrupa'dan ve pek çok İslam ülkelerinden 
manyetik rezonans (MR) konusunda 
çalışan NMR ya da MR'yi teşhiste kullanılan 
200'ü aşkın uzman ve bilim adamını bir 
araya getirdi. Etkinlik, MR konusu ile 
ilgili bilim adamlarını Bezmiâlem Vakıf 
Üniversitesi'nde bir araya getirerek DNA 
yapısının tayininde ve kanserli dokuların 
görüntülenmesinde kullanılan ileri 
NMR / MR teknikleri üzerinde bilgi 
alışverişinde bulunup ortak çalışma ve 
projelerin oluşmasına imkan sağladı. 

Bezmiâlem’den ABD’ye 
Kudüs Tepkisi
Öğrencilerimiz ABD yönetiminin 
Kudüs'ü İsrail'in başkenti olarak 
tanımasını protesto etti. 
Rektörlük binası bayrak alanında 
basın açıklaması yapan BVU Öğrenci 
Konseyi Başkanı Ahmet Serdar Mutluer, 
"Medeniyetler beşiği olan ve 3 semavi 
dinin ortak noktası olan kutsal Kudüs 
topraklarında tüm dünya kamuoyunu 
hiçe sayarcasına alınan bu haksız 
karar şüphesiz ki sonu gelmez bir 
zulmün habercisi. Her şeyden önce 
insani değerlere sahip bir toplumun 
çocukları olarak toplumları savaşa 
sürükleyen bu güç odaklarını kınıyoruz. 
Kudüs sahipsiz değildir" şeklinde 
konuştu. Üniversitemizin yöneticileri, 
akademisyenleri ve personelleri de 
protesto gösterisinde hazır bulundu.



Dragos Hastanesi
Obezite Cerrahi Merkezi

Hizmetinizde

Profesyonel Ekip ile
Kendinizi Güvende Hissedin

0216 251 65 65
www.Bezmiâlemdragoshastanesi.com

OBEZİTE CERRAHİ 
MERKEZİ


